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Zakaj prav nobena oblast ni 
drugačna od prejšnje ?
Eksperiment se začne s kletko, v kateri je pet opic. Znotraj kletke s stropa visi banana, do 
nje vodi lestev. Prav kmalu bo ena od opic skušala splezati po lestvi proti banani. Takrat 
njo in vse ostale opice po lijte z mrzlo vodo tako da zbežijo in za hip pozabijo na banano.
Čez nekaj časa se bo druga opica 
skušala na enak način dokopati 
do banane, vendar tudi njej ne bo 
uspelo, saj boste njo in vse ostale 
opice ponovno oblili z mrzlo vodo. 
Opice bodo postale previdne in 
takoj ko bo katero od njih prijelo, 
da bi prišla do banane jo bodo 
napadle in ji to same preprečile. 
Poglavje polivanja z mrzlo vodo je 
tako končano, začenja pa se novo. 
Iz kletke vzemite eno od opic in 
jo zamenjajte z novo. Novinka se 
bo seveda hotela lotiti banane, a jo 
bodo ostale napadle in ji to - zaradi 
preteklih izkušenj - preprečile.

Po nekaj bolečih poskusih se bo 
naučila, da bo napadena vsakokrat, 
ko se bo skušala po lestvi približati 
banani. Ponovno zamenjajte eno 
od starih opic z novo. Tudi ta skuša 
po lestvi do banane a jo ostale, 
vključno z novinko, napadejo in na 
ta način kaznujejo.
Tako postopno zamenjajte vse stare 
opice z novimi. Vsaka novinka bo 
dobila batine, ko se bo skušala pri
bližati banani. Večina od opic sploh 
ne bo imela pojma, zakaj ni dovo
ljeno vzpenjanje po lestvi in zakaj 
sodelujejo v pretepu.

Ko ste zamenjali vso “staro 
garnituro”, nobena od opic nima 
izkušnje z mrzlo vodo in vendar si 
niti ena ne drzne splezati po lestvi 
do banane. Zakaj? Ker, kolikor je 
njim znano, se to od nekdaj ne sme! 
Za eksperiment lahko uporabite 
tudi druga živa bitja, tudi človeka, 
občana, volivca, delavca, študenta, 
kulturnika ali
politika. V kakšnem 
eksperimentu trenutno 
sodelujejo divje race iz 
domačega mandrača 
pa še ne vemo. (nn)

Prvih 100 let Antona Lebana
Izolani se ne moremo pohvaliti z veliko 
stoletniki, zato je Anton Leban nekaj 
posebnega. Je prvoborec in vendar še 
vedno zelo živahen, bistrih misli in 
duhovitih nasvetov za dolgo življenje.
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S tem kuponom boste do konca januarja
lahko kupili 10 svežih, mehkih, toplih in 
predvsem dobrih kajzeric za vsega 1,10 Eura.

Slava vojvodine Izolske
Je že vedel Valvazor, 
če si utrujen,rabiš odmor!
Sredi sezone vzameš dopust, 
magari, če je ravno pust!
Nikoli nisi v službi do treh, 
da kolegom ne boš v posmeh.
Ko se nič ne dogaja,
in priredtev ni,
nimaš nobene slabe vesti.
Če je pravi, človek se znajde: 
v Kopru, Piranu zase kaj najde!
Po taki službi so velike skomine, 
napadajo me tudi iz lastne sredine, 
a meni je ravno do Vojvodine... (d.g.)
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Občinski svet

Spremembe v organizaciji 
občinske uprave.
V občinski stavbi na Sončnem nabrečju je te dni zelo mirno. Nekaj so k temu prispevale 
počitnice, nekaj čakanje na razplet v zvezi z županovanjem, svoje pa je dodala še gripa. 
Vseeno pa čisto brez informacij nismo. Prva je ta, da je donedavni župan Igor Franca od 
danes naprej redno zaposlen kot svetovalec župana..

Najvišji profesionalec v 
občini Izola.
Igor Franca, predsednik izolske 
LDS je na teh volitvah s svojo 
stranko sicer izgubil precej pod
pore in tudi županska kandida
tura ni bila ravno bleščeča, ven
dar pa bo, kot vse kaže, opravljal 
najvišjo profesionalno funkcijo v 
občini.
Kot je znano bo dr. Tomislav Klo
kočovnik svojo župansko funk
cijo opravljal neprofesionalno, 
prav tako se je za neprofesional
no podžupansko funkcijo odločil 
Darko Grad (Lista za Izolo). Tako 
bo Igor Franca, ki sicer ni bil izvo
ljen za občinskega svetnika oprav
ljal naloge svetovalca župana, kar 
je na nek način kontinuiteta, po 
svoje pa tudi namig, da namerava
jo novi občinski upravljalni delati 
predvsem z domačimi kadri.

Kadrovske spremembe 
čakajo
Kot je povedal podžupan Grad se 
ta trenutek ne obremenjujejo s 
kadrovskimi spremembami v ob
činski upravi in javnih zavodih, 
saj imajo pomembnejše naloge, 
predvsem pripravo letošnjega ob
činskega proračuna. Ob tem pa je 
vendarle moč izvedeti, da bodo 
nekateri kadri iz prejšnje garni
ture dobili zamenjave, najbolj na 
očeh pa je menda JP Komunala, 
kamor naj bi se menda vendarle 
vrnil Alojz Zorko (Izola je naša), 
ki je to podjetje uspešno vodil že 
pred sedanjim direktorjem Mari
nom Domiom. Ob tem se seveda

sama po sebi ponuja primerjava 
podobnega dogodka izpred osmih 
let, ko je prav tako prišlo do neko
liko nepričakovane spremembe v 
vrhu tega javnega zavoda.

Reorganizacija uprave
Nova občinska oblast, poleg pred
loga proračuna, ki naj bi ga obrav
navali na marčevski redni seji (8. 
marca) pripravlja tudi predlog re
organizacije občinske uprave. Po 
besedah podžupana si želijo učin
kovitejšo upravo v kateri ne bo 
nekaterih prevelikih uradov, ki so 
bili pravzaprav občina v občini.
To posebej velja za Urad za okolje, 
prostor, gospodarske javne službe 
in nepremičnine, ki ga sedaj kot 
v.d. vodi Ana Jamnik. Iz tega ura
da naj bi izvzeli slednji dve službi 
in tako posebej javne službe in 
promet bolj približali ljudem in 
jih naredili bolj učinkovite.

Direktorovanje občin
ski upravi
Po nepotrjenih vesteh je bilo naj
prej slišati, da bo direktor občin
ske uprave, Janez Nučič ostal na 
tem mestu vsaj do poletja, vendar 
je po novem slišati, da bodo za
menjavo zanj našli že pred tem. 
Ob tem je še največ slišati o iska
nju novega človeka za odnose z 
javnostmi, novega vodilnega na 
Centru za kulturo, šport in prire
ditve, medtem ko naj bi direktor 
Zdravstvenega doma ostal, tako 
kot še nekateri funkcionarji na ka
tere ne letijo kritike glede doseda
njega načina dela.
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Občinski svet bo 15. 
februarja
Naslednja seja občinskega sveta 
bo 15. februarja, na njej pa še ne 
bo osnutka letošnjega proračuna, 
saj se bo javna obravnava le - tega 
menda začela naslednji teden. 
Bodo pa svetniki obravnavali že 
omenjen predlog reorganizacije 
občinske uprave in gotovo se 
obeta še ena, televizijsko zanimiva 
seja. Nedvomno bo s strani 
donedavne koalicije slišati veliko 
pripomb na te organizacijske 
spremembe, ki poleg najavljene 
racionalizacije zagotovo prinašajo 
tudi kadrovske spremembe, te 
pa gredo, prejkloslej, na rovaš 
njihovih kadrov. Med te gotovo 
sodi tudi direktor Gospodarsko 
interesnega združenja za turizem, 
ki naj bi dobil novo ime. Ali bo to 
res Aleksander Frantar pa se bo še 
videlo.

0 združljivosti funkcij
Zanimivo je tudi vprašanje o 
združljivosti funkcij republiškega 
inšpektorja in občinskega svetnika. 
Na to že vseskozi opozarjajo svetniki 
iz vrst SD, v mislih pa imajo seveda 
svetniško funkcijo inšpektorja za 
gradnje, Bojana Zadela.
Za tolmačenje naj bi povprašali 
tudi pravno službo Ministrstva za 
lokalno upravo in strokovno službo 
državnega zbora, inšpektor pa 
pravi, da zakonodaja tega izrecno 
ne prepoveduje, zato bomo na 
končni odgovor zagotovo morali še 
počakati. Razen, če bo Bojan Zadel 
zadel kakšno dobro delovno mesto 
v občinski upravi, vendar takih ni 
prav veliko na razpolago.

Upravno sodišče je 
tokrat zavrnilo ugovor 
Pečanove.
Kot že veste je novogoriško Upravno 
sodišče izdalo sklep, s katerim je 
zavrnilo izdajo začasne odredbe po 
zamrznitvi funkcije župana Tomislava 
Klokočovnika, ki jo je predlagala 
Breda Pečan. Upravno sodišče je o 
tem odločilo pred nekaj dnevi, stranke 
pa so sklep sprejele v začetku tega 
tedna.
Po zakonu o lokalnih volitvah 
je, kakor je ugotovilo sodišče 
v obrazložitvi, Bredi Pečan 
zagotovljeno sodno varstvo v 
zakonu o lokalnih volitvah (po 101. 
in 108. členu).
Če kandidatu za župana občinski 
svet ne ugodi, ta lahko uveljavlja 
sodno varstvo pri sodišču, 
pristojnem za upravne spore. Drugi 
kandidat sme v takem primeru 
predlagati tudi začasno odredbo, 
vendar bi ta moral dokazati, da mu 
bo nastala težko popravljiva škoda. 
Sodišče je pri primeru s Pečanovo 
presodilo, da ona ni izkazala 
takšne škode. Zakon namreč ne 
določa zadržanja nastopa županske 
funkcije do pravnomočne odločitve 
v sporu, kot je poskušala občinski 
svet prepričati Breda Pečan. Zato 
dejanja Tomislava Klokočovnika pri 
izvrševanju županske funkcije ne 
morejo vnaprej šteti za nezakonito. 
Breda Pečan se sicer še ni odločila, 
kaj bo storila v zvezi s to odločitvijo, 
zagotovo pa čaka tudi na odločanje 
Ustavnega sodišča v zvezi s pritožbo. 
Ustavni sodniki so predmet uvrstili 
med supernujne, vendar za zdaj o 
njem niso odločali.
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Politika
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Koliko rib smo ulovili novembra?
Novembra 2006 so slovenski ribiči ulovili (iztovorili) 52 ton morskih živali, 
to je skoraj za polovico manj kot oktobra 2006 in novembra 2005.
V primerjavi z ulovom (iztovorom) v oktobru 2006 so novembra 2006 
ulovili manj glavonožcev, v primerjavi z ulovom (iztovorom) v novembru 
2005 pa so ulovili manj rib, rakov in školjk.
Skupna masa vseh v prvih enajstih mesecih leta 2006 ulovljenih 
(iztovorjenih) morskih živali je tehtala 812 ton, to je za 16 % manj kot v 
istem obdobju leta 2005.

Metodološko opozorilo
Ker se morske živali, ki jih ulovijo slovenski ribiči s svojimi ribiškimi 
plovili, na teh plovilih ne predelujejo (čistijo, filetirajo, zamrzujejo ipd.), 
so podatki o iztovoru hkrati tudi podatki o morskem ulovu. Ulovljene 
morske živali so v statistikah iztovora ribjih proizvodov kategorizirane kot 
sveži proizvodi.

fc 1

Malo politike, malo kulture...
Breda Pečan je na torkovem poslanskem večeru v Izoli skupaj z gosti 
politologom in podpredsednikom SD Igorjem Lukšičem, sociologom Matejem 
Makarovičem in profesorjem in publicistom Vladom Miheljakom spregovorila 
o aktualni politični klimi v Sloveniji, še zlasti pa na Obali. Malce razvlečena 
debata, ki jo je spremljala solidna množica obiskovalcev, tudi tisti, na katereje 
Pečanova s poslanskim večerom ciljala je pokazala, da smo v politični kulturi 
začetniki, da vse kar se je v zadnjih mesecih dogajalo ni nič novega in da so na 
sceni vedno eni in isti obrazi.
Stranke so še v povojih
Na majhnem prostoru, kjer se vsi 
poznaj o si stranke lahko privoščij o 
tudi malce bolj trdo strategijo, 
je ob plakatni vojni ob zadnjih 
volitvah dejal Dr.Igor Lukšič. 
Ob tem je dodal, da se „Umazan 
del kampanije se ne bije skozi 
stranke, temveč skozi neke druge 
zgodbe." Pri tem pa lahko pride 
tudi do izkazovanja najnižjih 
človeških strasti, ko še najbolj 
omikane prime, da bi posredovali. 
Pečanovi se je zdelo zanimivo, da 
so na Obali naj večji poraz doživele 
prav stranke vladne koalicije. 
Ob tem se sprašuje, kako to, da 
se niso bolj agresivno vključile v 
volilno kampanjo. Dr.Makarovič 
je ob tem povedal, da so po vsej 
verjetnosti zaradi slabih preteklih 
izkušenj te stranke menile, da 
Obale ne morejo “osvojiti”, zaradi 
česar so rešitev videle v podpori 
tako imenovanih nestrankarskih 
strank, v primeru Obale v podpori 
koprskemu županu Borisu 
Popoviču. “Do neke mere je 
strankarski sistem še nestabilen. 
Stranke še nimajo takega 
socialnega jedra, kot v zahodnih 
demokracijah. Pri slovenskih 
strankah dolgoletna lojalnost ni 
samoumevna. Glavna težava pa je 
v tem, kaj je alternativa strankam.

Dr. Vlado Miheljak.
,Mislim, da se bo ponudba strank 
izkristalizirala do naslednjih 
državnozborskih volitev, v 
parlament zaradi visokega praga 
naj nebi prišlo več kot 5 strank. “

Pri strankah je dobro to, da lahko 
njeno delovanje ocenjuješ na dolgi 
rok. Pri listah, ki se pojavljajo čez 
noč je ta transparentnost manjša. 
Liki, kot je Zoran Jankovič so 
hitro vzhajajoče zvezde, hkrati 
pa rezultat neke politične 
nestabilnosti.‘Volilci so tako v 
iskanju svežine izberali novosti, 
ki so neopredeljene in nejasne."

Vedno iste face
Glede volilnega telesa Miheljak 
meni, da se to ne seli, če pa že, 
se seli v neopredeljenost. Po 
njegovih besedah so tisti, ki so pred

štirimi leti volili LDS, na volitvah v 
Ljubljani volili Jankoviča. “Nekaj 
podobnega se dogaja tudi na 
Obali, ” meni Miheljak. Fenomen 
novih slovenskih strank, ki jih ne 
moreš umestiti ne levo ne desno, 
ni nič novega, je še prepričan. 
Po mnenju Miheljaka pa nekaj 
pomeni tudi dejstvo, da novih 
obrazov v strankarski politiki 
ni, še huje pa je, da si jih sploh 
ne predstavljamo. Obrazi, ki jih 
gledamo 10-15 let se nam zdijo 
samoumevni in prav zato bo 
potrebno še veliko volitev, da 
bi se ljudje v politiki pogosteje 
menjavali. Darjan Gorela

Dr. Igor Lukšič.
Ker klasične stranke niso več imele 
odgovorov na vsa vprašanja, so se 
pojavile stranke, ki imajo odgovor 
na eno vprašanje.
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Univerza srednjih let

Končno bo tudi Izola 
univerzitetno mesto
Človek ni nikoli preveč star, da bi pridobil kkšna nova znanja. Koprčan Ivan Silič 
glasbeni pedagog in kritik, je pri svojih, nekaj več kot 90 letih, verjetno eden 
starejših študentov v Evropi. Med študenti Univerze za tretje življensko obdobje 
pa je tudi precej izolskih “študentov”, ki pa morajo znanja nabirati v Piranu ali 
Kopru, saj v Izoli te možnosti zaenkrat še nimajo.
Izolska gospodinjstva so te dni prejela 
posebno anketo dveh izolskih društev 
upokojencev s katero želijo dobiti od
govor na vprašanje ali koga od njihovih 
zanima vpis na Univerzo za tretje živ
ljensko obdobje. Seveda ne gre za či
sto pravo univerzo, vendar pa skozi to 
obliko vseživljenskega izobraževanja 
marsikateri starostnik dobi spoznanja 
brez katereih je danes teško živeti. O 
tem smo se pogovarjali s predsedni
kom Društva upokojencev Izola, Mar
janom Pavličem.

- Univerzaza3.življensko obdobje 
je pravi projekt za vaše članstvo.
- Res je, čeprav bo pri nas moral 
šele nastati. V Izoli namreč tega še 
nimamo niti v zametkih, medtem 
ko v Kopru in Piranu to že imajo. 
In tako Izolanke in Izolani hodijo 
na predavanja v sosednji občini 
ter se učijo raznih stvari. Kako 
to, da pri nas tega še nimamo ne 
morem odgovoriti natančno, ker 
društvo upokojenev pač ni nosi
lec takšne dejavnosti. Po moje bi 
organizacijo tega izobraževanja 
moral pripraviti Urad za druž
bene dejavnosti, vendar očitno ni 
bilo z njihove ali s kakšne druge 
strani nobene podobne pobude. 
Ker pa naše društvo in Društvo 
upokojncev Jagodje - Dobrava 
zdužujeta večino izolskih staro
stnikov so nas ti seveda spraše
vali o možnostih za organizacijo

V ^

Univerze tretjega obdobja in tako 
smo se odločili, da bomo pač mi 
pobudniki za ustanovitev društva 
ali organizacije, ki bi to vodila.

Za začetek je že anketa veliko
- Ampak, glede na to, da ste 
te dni po gospodinjstvih raz
poslali posebno anketo se zdi, 
kot da niste povsem prepri
čani, če to res potrebujemo?
- Glede na število naših članov, ki 
obiskujejo različne tečaje v sosed
njih občinah in glede na interes, ki 
je bil izražen tudi na naši skupšči
ni, verjamemo, da interes obstaja. 
Seveda pa bi radi izvdeli tudi kaj 
več. Zato smo poslali vsem 4.500 
gospodinjstvom v Izoli pisno an
keto v upanju, da nam bodo ob
čani odgovorili nanjo in nam tako 
dali čimveč koristnih informacij. 
Na osnovi odgovorov, za katere 
upam, da jih bomo dobili čimveč, 
bomo naredili analizo in ugotovili 
ali takšno “univerzo” v Izoli potre
bujemo in katere veje znanja so 
najbolj zanimive. Na anketnem 
listu je navedenih več kot 10 ra
zličnih znanj in dejavnosti, od 
računalništva in ekonomije do 
tujih jezikov ali vrtnarstva. Ko 
bomo to analizo naredili bomo, 
skupaj z občino, ugotavljali, kdo 
bi bil primeren za organiziranje 
in izvajanje te dejavnosti. Mi, kot 
društvo upokojencev, ki deluje 
na neprofitni osnovi, tega seve
da ne moremo izvajati, saj gre 
v tem primeru tudi za profitno 
dejavnost. Šolanje na tej uni
verzi je namreč samoplačniško, 
od članarine do sofinanciranja 
določenih programov. Podjetje 
ali društvo, ki je registrirano za 
to dejavnost pa lahko konkuri
ra tudi na občinska, državna in 
evropska sredstva za takoimeno- 
vano vseživljensko izobraževanje.

- Pravite, da imate to tudi 
v vašem programu dela.
- Res je. To nalogo smo si za
stavili že v programu dela za 
leto 2005 in zato je prav, da 
našim članom povemo, kaj 
smona tem odročju naredili.

Računalnikov se ne bojimo več
- Katere tečaje pa vaši člani 
najraje obiskujejo na podobnih 
univerzah v Kopru in Piranu?
- Neverno natančno, vendar vemo, 
da hodijo tja, mi pa, kot društvo, 
že zdaj organiziramo od tri do 
pet tečajev računalništva letno. 
Program jeprilagoj en starostnikom 
in prav zdaj, v času zimskih 
počitnic imamo spet takšen 
tečaj, ki poteka v računalniških 
učilnicah na obeh šolah (V. Šmuc 
in Livade). Šole nam dajo učilnice 
in računalnike v brezplačno 
uporabo, stroške začetniškega 
tečaja pa bo v celoti popravnala 
Zveza društev upokojencev 
Slovenije. Nadaljevalni tečaj 
pa je seveda treba plačati.

Kakšen je interes za 
spoznavanje dela z računalniki 
pri starejših občanih?
- Mislim, da je v učilnicah 
skupaj 14 mest, nam pa se 
vsakokrat prijavi več kot 50 
zainteresiranih članov. Težje je 
dobiti predavatelje kot slušatelje.

Kako je sploh z 
organiziranjem te dejavnoti?
- Različno, vsekakor pa teg ne 
izvajajo društva upokojencev. V 
Piranu to izvaja društvo Faros, 
v Kopru pa društvo z imenom 
Univerza za tretje življensko 
obdobje. Na vsak način mora 
biti kdo, ki želi to očeti, tudi 
iz ekonomskih interesov, saj 
dandanes ne moremo več 
tekati okrog in iskati nekoga, 
ki bo volontersko izobraževal 
druge. Pri izvajalcu mora 
obstajati interes za to dejavnost.

- Iz ankete je moč razbrati, da 
ste izvedbo projekta zaupali 
go. Tatjani Kodrin, dolgoletni 
ravnateljici izolskega vrtca.
- Ona je tista, ki na nek način vodi 
izvedbo te ankete in kasnejšo 
analizo rezultatov ankete, glede 
tega, kdo bo nosilec dejavnosti 
bodoče “univerze” pa seveda še ni 
nič dorečenega, saj se moramo pre 
tem še marsikaj dogovoriti. Vendar 
pa smo naredili prvi korak in 
verjamem, da bomo prišli do cilja.

Zelo različne smeri študija
Na anketnem listu so navedena 
tudi področja izobraževanja na 
Univerzi za tretje življensko 
obdobje. Med drugim želijo 
preveriti, koga zanima 
računalništvo, skrb za zdravo 
okolje, jeziki (angleščina, 
italijanščina, nemščina), likovna 
dejavnost, glasbena dejavnost, 
poslovanje z javno upravo, 
keramika, kleklanje, zborovsko 
petje, vrtnarjenje in bio predelava, 
telovadba, pohodništvo in drugo. 
V primerjavi z “univerzo” v 
Ljubljani, ki ponuja tudi programe 
kot so: „„ je naš program
seveda nekoliko skromnejši, 
saj za nekater znanja verjetno 
primanjkuje zainteresiranih 
slušateljev in predavateljev, 
vendar je vsak začetek težak 
in zato v Društvu upokojencev 
upajo, da bo interes rodil univerzo 
tudi v izolski občini, (dm)

Društvo upokojencev in politika
Zanimivo je, da marsikateri 
upokojenec ni včlanjen v društvo 
upokojencev čeprav imamo v Izoli 
kar dve in vendar skoraj polovica 
upokojencev ni včlanjenih v nobeno 
od the dveh društev. Po mnenju 
Marjana Pavliča je prvi razlog v tem, 
ker mnogi zamenjujejo društvo 
in Zvezo društev upokojencev z 
Demokratično stranko upokojencev 
Slovenije (ZDUS in DeSUS) in 
so prepričani, da gre predvsem 
za politično stranko. “Pri nas ni 
le prepovedano pogovarjanje o 
politiki. Pri nas se o politiki ne 
pogovarjamo” zatrdi Pavlič in 
dodaja, da so upokojenci člani 
različnih strank ali gibanj in se 
politično udejstvujejo tam, društvo 
pa želi delovati predvsem interesno. 
Drugi razlog pa je, po mnenju 
Pavliča, tudi v tem, da pripadniki 
drugih narodnosti neradi sodelujejo 
v njihovih društvih. To velja tako 
za upokojence narodnosti bivše 
Jugoslavije, kot za pripadnike 
italijanske narodnosti, ki so le 
vzorčno zastopani v obstoječih 
izolskih društvih upokojencev.
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Podzemlje

Peter Zobec zelo 
transcendentalno
Če ste mislili, da preživlja slovenski film zadnje čase 
svoj vrhunec, ko kar pogosto prihajajo novice o 
kakšni festivalski nagradi, zdaj enega, zdaj drugega 
mladega filmarja, ste v zmoti.
Slovenski film je preživljal že boljše 
čase, čase ko je bila filmska produkcija 
urejena, ko se je snemalo izključno 
na filmski trak, ki ni bil za vsakega 
in ko so pri nas snemali zvezdniki 
svetovnega formata. Del te zgodbe je 
bil tudi lanski Badjurov nagrajenec 
Peter Zobec, ki je živa legenda in prava 
enciklopedija slovenskega filma in je 
v torek Izolanom predstavil svojo novo 
knjigo, od Krima do Krima.

Raziskovalca, ustvarjalca, igralca, 
asistenta in študenta, režiserja 
in akterja, skratka živo legendo 
slovenskega filma je maloštevilni, 
a poznavalski publiki predstavil 
Andraž Gombač, ki pa mu pogovor 
nekako ni stekel. Tako smo bili 
prikrajšani za številne kratke in 
daljše zgodbe ob snemanju filmov, 
v katerih je Peter Zobec sodeloval 
kot asistent, scenarist, producent in 
še kaj bi se našlo.

Bil je sodelavec nekaterih najbolj 
uglednih evropskih in tudi 
ameriških režiserjev, s katerimi 
je sodeloval pri nastajanju velikih 
mednarodnih koprodukcij, v 
katere se je Jugoslavija pogosto 
‘spuščala’ v tako imenovanem 
zlatem obdobju jugoslovanskega 
filma.
Vloga Petra Zobca v projektih 
režiserjev, kot so Dietrich Haugk, 
Reinhard Hauff, Wolfgang Petersen, 
Sam Packinpah je bila opazna. In 
na to „zlato“ obdobje ima najlepše 
spomine. „Tuji producenti so veliko 
snemali pri nas, posebej priljubljen 
je bil Piran, kjer so zgradili studio 
Viba Filma in so na koncu že pisali 
scenarije in jih nalašč prilagodili 
tako, da so na koncu prišli snemat 
na morje." Morje pa ima rad tudi 
sam.

Nenazadnje se ga marsikateri Izolan 
spominja po kričanju ob snemanju 
filma Kratka himna domovini, ki 
sta ga pred osmimi leti režiser Bo
ris Palčič in asistent Peter Zobec 
snemala na ulicah starega mesta.

V knjigi Od Krima do Krima Zo
bec opisuje snemanje filma Težko 
je biti bog, ki ga nemški režiser 
Peter Fleischmann leta 1987 v Ru
siji ni in ni mogel začeti... 
Osrednje besedilo knjige, izšla je 
pri Študentski založbi - je sicer na
menjeno Zobčevemu spominu na 
sodelovanje s slovitim nemškim 
režiserjem, a so vanj vpete tudi 
anekdote o ljudeh, ki so soustvarjali 
jugoslovanski film. Mimogrede, za 
Krim pravi, da je zelo podoben Istri. 
„Nekoč sem bil v enem krimskem 
hotelu, in se zazrl skozi teraso. Zde
lo se mi je, da vidim Učko, Opatijo... 
nekako transcendentalno je vse sku
paj izgledalo..."
Od Krima do Krima pa ni zadnja stvar, 
ki jo Peter počne. Nenehno režira ra
dijske igre, v delu pa ima kar nekaj 
knjig, naslednja, ki bo govorila o nje
govih prijateljih Živojinu Pavloviču in 
Boštjanu Hladniku naj bi izšla še pred 
koncem leta.

Waldorfska šola se predstavlja
Predtednomdnisovkoprskiglasbeni 
šoli pripravili predavanje OSNOVE 
WALDORFSKE PEDAGOGIKE v 
organizacij ilnicij ati ve za waldorf sko 
šolo in vrtec na Obali. Koncertna 
dvorana v Glasbeni šoli Koper je 
bila polna staršev in pedagogov. G. 
Jan Thiesen, dolgoletni waldorfski 
učitelj iz Danske, je v enournem 
predavanju predstavil prvine 
waldorfske pedagogike. Nato sta 
z go. Branko Strmole, dolgoletno 
ravnateljico Waldorfske šole v 
Ljubljani (ki je predavanje tudi 
simultano prevajala) odgovarjala na 
številna vprašanja. V avli šole smo

si lahko ogledali stojnico z izdelki 
waldorfskih otrok in staršev. 
Naslednji korak Iniciative bodo de
lavnice, kjer bomo starši in otroci 
skupaj doživeli duh waldorfskega 
druženja in ustvarjanja. Prva bo že 
prihodnjo soboto 3. februarja ob 10. 
uri v Centru za korekcijo sluha in 
govora v Portorožu. Izdelali bomo 
sveče iz čebeljega voska in si ogle
dali lutkovno predstavo Muha Bren- 
čepuha. Zaradi prostorskih omejitev 
nas kontaktirajte na e-pošto: trnulj- 
cica.primorska@yahoo.com.

Za Iniciativo, Aleksander Batič

Za 3 Eure zanimivih

zimskih počitnic
V društvo prijateljev mladine Izola so, kot je to že v navadi, za obdobje zimskih 
počitnic pripravili vrsto zanimivih dejavnosti za otroke, in sicer:

1. Varstvo otrok od 7. - 15. ure na Gorkijevi ulici
2. Kuharske delavnice - vsak dan od 11. - 13.ure na Gorkijevi ulici, spozna
vali bomo razne kuhinje sveta
3. Delavnica izraznega plesa - 2* v tednu na Gorkijevi ulici
4. Ustvarjalne delavnice - 3x v tednu na Gorkijevi ulici
5. PRST - delavnica ročnih spretnosti - 2x v tednu na Gorkijevi ulici
6. Foto krožek - 2 - 3* v tednu na Veluščkovi ulici v Livadah
7. Obisk letališča v Portorožu, ogled letal ter predstavitev dela carinikov in 
policije na letališču - v sredo, 21.2.
8. PUSTNA RINGA-BIRBA-RAJA - v torek, 20.2. od 10. - 15.ure na igrišču 
Birba
9. Delavnice in igre v KORTAH - v četrtek, 22.2. od 10. - 14. ure
10. KINO V LIVADAH - za učence 7.,8. in 9.razreda v četrtek, 22.2. od 11. 
- 15. ure na Veluščkovi ulici 2 v Livadah
11. SANKANJE v petek, 23.2. (najverjetneje na Sviščakih)
12. SMUČANJE v petek, 23.2. (najverjetneje na Cerknem)

Vabimo pa vas še na:
• 13.2. ob 18.uri na Gorkijevi ulici - Šola za starše, ki jo vodi Mirjana Palčič 
Bubnič
• 16.2. OTROŠKI DISCO z DJ-em na Gorkijevi ulici od 17.ure dalje
• 18.2. PUSTOVANJE V ŠPORTNI DVORANI NA Kraški ulici od 13.-15.30, 
sledi povorka po mestu, od 16. ure dalje pa rajanje na Manziolijevem trgu 
v Izoli
Za vse dejavnosti od 1 - 12 je potrebna prijava, in sicer izpolnjeno pri
javnico prinesite na Gorki jevo ulico 8 vsak delovni dan do 13.2. med 
15. in 19. uro. Prispevek za cel teden ( ne glede na to, koliko dejavno
sti namerava otrok obiskovati) znaša 3 EUR, posebej se doplača edino 
izlete.

Sejem starih pustnih mask
V soboto, 3.2. in nedeljo, 4.2. od 10.-17. ure bo v parku Pietro Coppo bolšji 
sejem pustnih mask. Svoje stare maske lahko prodate ali zamenjate, kupite 
nove, sodelujete na raznih delavnicah,...
Društvo prijateljev mladine Izola

Brezplačno se lahko naučite 
tehnike samopregledovanja dojk.
V Reviti imamo posebno učno prsno protezo, ki vsebuje 
zatrdline, na otip zelo podobne tistim v malignem tkivu.

Svetovali vam bomo, 
kaj lahko naredite sami in pravočasno.

UGOTOVITE, kaj vse kliko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

Izdelki za zdravo življenje
v Kristanov trg 1 - tržnica • Tel.: 64^040 - 64

N\
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Dajmo naši

Kdo razmišlja o prijetnem 
bivanju Izolanov v Izoli ?
Izolani ki prebivamo ob Morovi ulici,delu UL.Oktobrske revolucije in Prešernovi cesti v 
bližini Spara že desetletja prenašamo posledice neprimernih načinov gradnje, SEDAJ PA 
UPORABO NEPRIMERNEGA PARKIRIŠČA« pri gostišču Sonja v Morovi ulici. Da nepoznavalce 
razmer spomnim na zgodovino
Pred desetletji je se je leta miniralo v 
Stavbenikovem kamnolomu z globin
skim miniranjem,ko so deli skal leteli 
do morja, detonacije pa pretresale 
hiše. Potem se je pred leti gradila ka
nalizacija po Prešernovi cesti spet s 
sličnim načinom močnih polnjenj pri 
miniranju - z enakimi posledicami kot 
prej.

Ob gradnji upravnega poslopja Ma
rine se je ves izkop ni material odva
žal na ZAČASNO deponijo ob gosti
šču Sonja vse to po Morovi ulici (šlo 
je za več deset tisoč kubnih metrov 
zemljine). Čez čas so ga ponovno 
natovarjali na kamione in vozili v 
Koper, vse to z močnim ropotom, 
prahom in ob deževju, blatom po 
cesti. Ob tem je tu nastalo še pravo 
smetišče.
Ob izkopu blokov v Livadah se je 
poleg močnega miniranja ves izko- 
pni material drobil s premičnim 
drobilcem in ustvarjal neznosen 
prah in ropot za širšo okolico.

rodajne, da so delali kar so hoteli. 
Edino kamnolom Stavbenika se je 
preselil,verjetno iz drugih razlogov. 
Sam poznam tehnologijo gradenj, 
vem da bi se vsa dela lahko izvajala 
na prijaznejši način do prebivalcev 
-seveda bi pa malo več stala.

Makadamsko parkirišče
Sedaj pa o parkiranju: Pred leti smo 
v Izoli dobili zloženko, kjer smo 
turiste seznanili s parkirišči v Izoli. 
Med vsemi označenimi parkirišči 
je edino to ob gostišču Sonja v ma
kadamski izvedbi. To je v sezoni 
zmeraj polno, tako zaradi tega ker 
ni plačljivo, kot tudi zaradi dveh 
bližjih gostišč (Sonja, Grili) od ka

terih prvo ima manjše parkirišče 
druga pa ga sploh nima (pogosto je 
parkiranje na pločniku). Poleti so 
tu še avtodomi, stanovanjske pri
kolice s svojimi sanitarnimi vplivi. 
PRAH, KI SE DVIGA OB NAGLEM 
IZPELJEVANJU VOZIL SE ŠIRI PO 
VSEJ OKOLICI IN NAS VSE MOČ
NO MOTI! Zato zahtevamo, da se 
to uredi na enega od sledečih nači
nov:
- PARKIRIŠČE« ZAPRETI ZA UPO
RABO - KER TAKŠNO NE SPADA 
V NASELJE
- POVRŠINO UREDITI PROTI- 
PRAŠNO , čeprav z lažjo utrditvijo 
in prepovedati parkiranje težjim 
vozilom.

Nihče ne reagira
Na vse te nevšečnosti smo opozar
jali tako Krajevno skupnost kot ob
činsko oblast, občinsko inšpekcijo, 
sanitarno, gradbeno in rudarsko 
inšpekcijo pa VSE BREZ USPEHA. 
Imam vtis, da so gradbeni izvajal
ci imeli tako močan vpliv na me

tifSgS

Istočasno že sedaj opozarjam vse 
merodajne, da se ob gradnji objek
tov v«Trikotniku« ne dovoli vožnja 
kamionov po Morovi ulici - niti po 
delu te - ampak naj se uporablja za 
težji promet zgrajena Tomažičeva 
(po Morovi je že prepovedan težji 
promet).
Ta dopis sem v imenu krajanov po
slal tudi novemu vodstvu KS Halie- 
tum z upanjem,da bo imelo pri ure
sničevanju naših zahtev več uspeha 
kot prejšnje.

Horvat Anton 
univ.dipl.ing.gradb.

jjg.
KONTO

OBALA d.0.0.

računovodski servis
Veliki trg 17/Izola

NOV RAČUNOVODSKI SERVIS V IZOLI !!!
Vam vodenje poslovnih knjig vzame preveč časa? 

Želite več kot samo urejeno računovodstvo?

Se ne znajdete v poplavi predpisov?

Želite z dobrim nasvetom prihraniti čas in denar? 

Želite izkoristiti izjemen 20% popust?

Preverite našo ponudbo in nas takoj pokličite na:

tel. štev.: 040 - 457 - 025 KONTO OBALA d.o.o.

Harmonikarski napad na Ptuj
Društvo harmonikarjev Izola organizira 18. februarja 2007 izlet na 
Ptujsko kurentovanje.
Na Ptuju si bomno ogledali pustno povorko z raznimi maskami, 
največ pa bo seveda Kurentov. Kosilo borno imeli na Ptuju v 
prijetnem lokalu, ki nam pripravlja presenečenje ob prihodu. 
Ker je ravno pustna nedelja in gremo na to prireditev, bi bilo lepo 
in prav, da se tudi udeleženci maskirate, saj bo tako še več dobre 
volje med izletom. Seveda s seboj vzemite tudi harmoniko, ker 
brez pesmi ne bo šlo.
Cena izleta je 25,00 Burov po osebi.
Odhod bo v nedeljo, 18. februarja ob 7.00 uri izpred Agencije 
Bele Skale v Izoli (avtobusna postaja).
Prijave sprejema Ana Nagode, Tel. 041 338 419 najkasneje do 
15. februarja 2007
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Križi in težave

Parenzana je 
dobila prospekt
Ni niti pretirano lep, niti pretirano informativen, a je 
vendarle prišel in bo vsaj malo prispeval k večji ob
veščenosti turistov o muzeju vlakcev in modelov bark 
v našem mestu.
Pred dnevi smo na vpogled dobili zlo
ženko oziroma nekakšen prospekt p 
Parenzani, vlaku, ki je vozil po poti 
zdravja in prijateljstva, od Poreča do 
Pirana. Pravzaprav je zloženka name
njena muzeju v ulici Alme Vivode 3, v 
starem delu Izole, ob dvorišču stare 

italijanske šole.

Zloženko v kateri je na kratko pred
stavljena zgodovina tega vlaka pa 
tudi zgodovina samega muzeja, je 
izdalo Turistično združenje Izo
la, delno pa ga je financirala tudi 
Evropska unija v okviru programa 
pobude skupnosti Interreg III.A so
sedskega programa Slovenija - Mad
žarska - Hrvaška 2004 - 2006.

Zloženka prinaša informacije v treh 
jezikih, slovenskem, italijanskem in 
angleškem, sama tehnična izvedba 
pa je nekoliko nepregledna in tako 
bodo starejši obiskovalci gotovo 
imeli obilo težav s prebiranjem tek
stov iz zloženke. Preglednejše so 
fotografije, vendar bo kdo zagotovo 
pogrešal fotografijo zunanjosti mu
zeja ali vsaj njegovega vhoda. 
Skratka, zloženka je gotovo koris
tna pridobitev a lahko bi bila izve
dena bistveno bolje in predvsem 
bolj uporabno za obiskovalce Izole.

PTTS NOT DEAD

Da, v Izoli smo bili priče 
mafijski politiki!
Prebral sem naslov in podnaslov, 
za samemu nadaljevanju članka pa 
se mi zdelo vredno izgubljati časa 
ker je že sam uvod pokazal izredno 
nestrpnost in tudi nesramnost do 
vseh ki niso volili tako kot si je pisec 
to želel.
Tudi sam kot izolan dobro vem 
kdo je kot mafijec hodil po Izoli 
in propagiral ne toliko za izvolitev 
svoje kandidatke pač pa le zato, 
da je nalival blato na kandidata 
nasprotne stranke.
To VEDO ( ne vejo kot si zapisal 
) tudi izolani ki se niso strinjali 
z vsebino s katero hoče pisec 
opravičiti svoj poraz.
Mene osebno pa smatram, da me je 
pisec osebno močno užalil smatrajoč 
me za telesno nesposobnega ker 
nisem volil njegove kandidatke. 
Pošteno bi že takoj po volitvah 
lahko sama podala roko zmagovalcu 
in se poslovila s ponosom. Tako pa 
je dosegla samo to da bo po Izoli 
primorana hoditi s povešeno glavo. 
Prosil pa bi pisca mafijskega članka, 
da bi pojasnil kolikšna bo cena tega 
spora in kdo bo vse to plačal ali pa 
bo to enostavno pripisano stroškom 
ureditve svetilnika?

Tudi Slovenec leta gospod Pahor 
bi lahko prej ali slej počistil v svoji 
stranki.

Anton Pavlovčič

Je Izolo res preplavila mafija?
Vsaj tako je razbrati iz prispevka 
svetniškega kolega g. Lucia Gobba. 
Kdo sicer naj bi v Izoli uvajal mafij
sko politiko če ne mafija?
Daj no Lucio, poskušaj se umiriti in 
preboleti šok, ki te je prizadel. Ni
maš nikakršne potrebe, da politične 
nasprotnike zmerjaš z mafijo ali 
celo s čim hujšim, kot to počne tvo
ja kolegica. Nasprotniki ti lahko vr
nejo žogico in te označijo kot Udbo 
mafijca in zadeva bi bila izenačena, 
vsaj na tvoji ravni. Zaradi tega, ker 
si izgubil nekaj mest v nadzornih 
svetih, pa ne vidim nobenega pro
blema. Veš dragi svetniški kolega, 
zgodile so se spremembe in odprla 
so se okna in vrata, da se ta prostor 
lahko prezrači. Saj veš če občasno 
trdno zaprtega prostora ne prezra
čiš, se še zrak usmradi.
Dragi kolega še enkrat bi ti toplo 
priporočil, da svojih političnih na
sprotnikov in njihovih volivcev ne 
zmerjaš z mafijaši in poskušaš, pa 
čeprav le s težavo, doumeti spre
membe, ki so se zgodile. Prepričan 
sem, da boš to le zmogel, čeprav se 
človeku, ki je deloval praktično vse 
življenje v enoumju in bil sestavni 
in viden del tega sistema, to le s te
žavo posreči.
Moram te tudi potolažiti, da si 
nikar ne ženi k srcu tega, da si za 
nasprotnike najbolj moteča oseba 
kot to zelo samovšečno trdiš. Kje 
pa, dragi svetniški kolega, nič nisi 
moteč, kvečjemu si popestritev, 
predvsem na sejah OS, kadar te 
svetniški kolegi spravijo na podlagi 
dokazov v nekoliko neprijetne 
situacije. Torej, nikar si ne pripisuj 
prevelikega pomena. Prepričan sem, 
da bomo skupaj, takoj ko boš izšel 
iz te situacije, lahko za občanke 
in občane Izoli postorili marsikaj 
potrebnega in koristnega.

Tvoj svetniški kolega, 
Ivan Bizjak

NOVO V STAREM!
V starem delu mesta

smo odprli NOV
FRIZERSKI SALON
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sodelujemo v akciji - IZO kartica

Kino Otok na Kino fuzbalu
Na vodstvo nogometne uprave Kino 
Otoka je lani prišlo povabilo Gertjana 
Zuilhofa, velikega impresarija filmske
ga festivala v Rotterdamu, da mu po
magamo organizirati malonogometni 
turnir in pripeljemo tudi svojo ekipo.

Hmm, smo si rekli, dobro se je ra
zlegel glas o našem festivalu, da nas 
veliki bratje poznajo tudi po tradi
cionalni otoški nogometni tekmi, ki 
se v času festivala Kino Otok odigra 
na Kino štadionu - nogometnem igr
išču ob izolski športni dvorani.
Kino Otok potuje v Rotterdam zde
setkan in je moral poseči po novih 
okrepitvah. Selektor in igralec Vla
do Škafar je na koncu le zbral solid
no mednarodno ekipo. Novi blešče
či oranžni dresi so skrbno taktično 
izbrani za naklonjenost domačih 
“oranžnih” navijačev.
Turnir bo potekal ves dan v torek 
30. januarja. Nekaj vstopnic je še

na voljo. Za nasprotnike najavljajo 
reprezentanco Argentine, skupno 
moštvo Filipinov in Malezije, pa 
tudi nekaj domačih adutov. 
POMEMBNO! Edina slovenska film
ska zastopnika na rotterdamskem 
festivalu bosta naša sodelavca Ju
rij Meden in Slobodan Valentin
čič, ki bosta v posebnem progra
mu predstavila dragoceno odkritje 
- eksperimentalne filme iz nedavno 
odkritega arhiva skrivnostne OM 
produkcije, ki je delovala na slo
venski Obali. Medenov film Ope- 
ration Mammoth, ki je nekakšna 
filmska detektivka o tem novem 
slovenskem flmskem odkritju, je 
bil med drugim posnet v Izoli.
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Namizni tenis se vrača
Namizni tenis

Sloveniji kar 20 medalj 
ErejšnjLteden, 23. in 24. januarja 
so v avstrijskem Hinterstaderju po
tekale zimske igre alpe Jadran za 
mladinske reprezentance.
Za državno reprezentanco je bila 
med tremi mladinlami poklicana 
Kristin Fatorič, m ed tremi mladinci 
pa Simon Frank.
V ekipnem delu so mladinci kloni
li v finalu2:3 proti kipi Madžarov. 
Simon je bil s tremi posameznimi 
zmagami in petimi zmagami v dvo
jicah v elipnem delu brez poraza. 
Mladinke so osvojile ekipno tretje 
mesto, tudi one so odločilno tekmo 
proti Madžarkam izgubile 2:3. Eno 
tekmo je zmagala Kristin Fatorič, 
eno pa par Fatorič- Fajmut. Posa- 
metno je Kristin v polfinalu z 0:3 
klonila proti Hrvatici Durakovi, Si
mon pa je za uvrstitev med prve šti
ri izgubil proti Madžaru Szarku.
V igri dvojic sta Kristin Fatorič in 
Manca Fajmut osvojili tretje mesto. 
Tretja sta bila tudi Simon Frank in 
Matic Slodej.Za v finale sta izgubila 
proti hrvaško avstrijskemu paru z 
2:3, ki sta bila na koncu tudi prva. 
Edino prvo mesto je, v posamezni 
kategoriji, Sloveniji prinesel Matic 
Slodej iz Mute.
Na igrah so nastopile državne re
prezentance ter reprezentance 
pokrajin iz Italije , Avstrije, Hrvaš
ke, Madžarske in Slovenije. Poleg 
igralk in igralcev namiznega tenisa 
so na igrah nastopili še hokejisti, 
smučarji in in tekači na smučeh. 
Slovenija je osvojila dvajset medalj, 
od tega jih je namizni tenis prislužil 
kar sedem.

Tudi prva tekma povratnega dela 
državnega prvenstva v l.A ženski 
državni rokometni ligi je ekipi Izole 
prinesla pričakovan poraz. V dvora
ni Poden v Škofji loki so domačinke 
pričakovano nadigrale izolanke.
V dvorani Poden v Škofji loki so do
mačinke pričakovano nadigrale izo
lanke. V drugem polčasu je bila sli
ka povsem drugačna in ekipi sta se 
kosali enakovredno, vendar je bila 
razlika v rezultatu prvega polčasa 
prevelik zalogaj in zmaga je ostala 
v Škofji loki.

Škofja Loka KSI : Izola 36:29 
(22:15)

Jadranje

Žbogar sedmi
Eotenvko-se je Vasilij-Zbogamvr^ 
stil v zlato skupino laserjev kot de
veti med skupno 114 tekmovalci, je 
četrti dan prvokategorne regate Ro- 
lex Miami OCR napredoval na sku
pno šesto mesto. Dobro izhodišče 
za sklepno regato, ki se ni iztekla 
po pričakovanjih.
Slovenski jadralec v olimpijskem 
laserju Vasilij Žbogar je na prvo- 
kategorni regati Rolex Miami OCR 
po finalnih bojih za kolajne osvojil

sedmo mesto med 114 laserji iz 31 
držav. Bronasti olimpijec iz Aten je 
v trinajstih plovih z enim odbitkom 
zbral 107 točk. Zmagal je Portuga
lec Gustavo Lima (60 točk) pred 
Avstralcem Tomom Slingsbyjem 
(68 točk) in Slingsbyjevim rojakom 
Michaelom Blackburnom (86). Na 
regati je sodelovalo rekordnih 855 
jadralk in jadralcev iz 49 držav. 
Zmeren maestral je bil gonilna sila 
drugega dne državnega prvenstva v 
jadralskem dvoboj e vanju. Branilec 
naslova Žiga Horvat je v zadnjem 
létu round rabina izpadel iz igre za 
naj višja mesta.
Usodni udarec mu je zadal Jure 
Orel, državni podprvak, ki je lani 
ostal na stopnički pod vrhom prav 
po Horvatovi »zaslugi«, tokrat pa 
round rabin zaključil neporažen. 
Med Janežičem in Brecljem je bil 
spretnejši slednji, medtem ko je v 
zadnjem boju round rabina do prve 
točke prišel Gorazd Fras, njegov na
sprotnik Bojan Rajar pa je po vče
rajšnji odsotnosti in današnjem po
razu ostal na nuli. Za polfinale si je 
Orel izbral šibkejšega od tekmecev 
Jona Breclja in kost vrgel Brčinu in 
Vinčecu. Kljub penalu je slednji do
bil prvi dvoboj in nato prepričljivo 
zmagal še drugega, ter si pot v veliki 
finale utrl z rezultatom 2:0. Enako 
prepričljivo je do finalnega nastopa 
priplul tudi Orel, ki z Brecljem ni 
imel težkega dela. Veter je v popol
danskih urah naglo pojenjal in zdr
žal le do prvega finalnega dvoboja, 
nakar se je regatni odbor odločil 
narediti malo suspenza do nedelje. 
Tekmovalci so se na obalo vrnili z 
rezultatom 1:0 v prid Brčinu v ma
lem finalu in za Vinčeca v velikem. 
Štiri ekipe, ki so se potegovale za 
prvo in tretje mesto, so zadnji dan

prvenstva izplule iz izolske marine 
nekaj pred 11. uro. Na regatnem po
lju so jih pričakale idealne razmere, 
sonce in južni veter ravno pravšnje 
moči. Prva sta štartala kandidata za 
tretje mesto Brecelj in Brčin, ki sta 
bila ves čas dokaj izenačena. V pre
digri sta uspela drug drugemu zada
ti po en penai, pa tudi tekom regate 
sta si bila ves čas blizu. Ciljno linijo 
je z dolžino prednosti prvi prečkal 
Branko Brčin, ki se je na koncu s 
posadko Vid Jeranko, Gregor in 
Matej Lisjak kar razveselil bronaste 
medalje. Manj napeto je bilo med 
finalisti Orlom in Vinčecem. V obeh 
štartnih procedurah je bolje začel 
Orel, si pridobil ugodnejši položaj 
in prednost ubranil do cilja. Po letu 
premora je naslov državnega prvaka 
ponovno v njegovih rokah in tokrat 
brez spornih procedur. Za konec la
hko rečemo, da je bila letošnja kon
kurenca zares vrhunska in predsta
ve na visokem nivoju. Čestitke za to 
gredo vsem udeležencem, zmago
valcu in tudi drugo uvrščenemu kr
marju Gašperju Vinčecu s posadko 
v sestavi Tomaž Čopi, Mitja Margon 
ter Julijan Višnjevec, ki ga je zame
njal Luka Verzel.

KICKBOXING
ŠTIRI MEDALJE ZA IZOLANE
Dne 28.0L2007-segejz-kraju-More= 
no di Piave, v bližini Trevisa, odvijal 
mednarodni turnir v kickboxingu, 
znan pod imenom GOLDEN GLOVE 
(ex. Golden belt). To mednarodno 
tekmovanje, katerega soorganiza
tor je WAKO - Svetovna Kickboxing 
Zveza, tudi označuje začetek letoš
nje tekmovalne sezone v kickboxin-
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gu, saj se gaje udeležilo nekaj manj 
kot 700 tekmovalcev, iz kar 16 dr
žav.
Na njem so v disciplini semi contact 
nastopili tudi člani KBV KiT iz Izole 
Jaka HUDALES, Tomi PEČAR, An
drej ŠKERGAT in Dušan LAMUT. 
Že prvi nastop izolanov je pokazal, 
da so dodobra izkoristili zimsko pri
pravljalno obdobje, saj so se domov 
vrnili s kar štirimi odličji. V kate
goriji dečkov, do 155 cm je tako že 
drugič osvojil 1. mesto Jaka HUDA
LES, ki je v finalu premagal hrvata 
Basarja z rezultatom 3 proti 1 in 
tako osvojil tudi nagrado organiza
torja »zlato rokavico«.
V kategoriji mladincev, je v katego
riji do 60 kg v finalu nastopil Tomi 
PEČAR, ki se je tu srečal s starim 
znancem, nosilcem medalje iz lan
skoletnega Svetovnega prvenstva, 
hrvatom Stilinovičem. Po napeti 
borbi in šele po podaljških, je zaslu
ženo slavil z rezultatom 9 proti 8 naš 
tekmovalec in tako osvojil 1. mesto, 
zlato rokavico in denarno nagrado. 
Vsekakor, je ta zmaga nad Hrvatom 
toliko vrednejša, ker se mu je tako 
oddolžil za lanskoletni poraz na SP, 
tik pred vstopom v polfinalni krog, 
ko se je odločalo o medaljah.
Kot tretji je v borišče stopil Andrej 
ŠKERGAT, ki je nastopil v mladin
ski kategoriji, do 57 kg. Po preboju 
v polfinalni del tekmovanja, je tu 
naletel na italijanskega tekmovalca 
Galiazia, ki je bil usoden za našega 
tekmovalca. Slednji je slavil zmago 
le s točko razlike, 4 proti 5 za na
sprotnika, Škergat je tako osvojil za
služeno 3. mesto in s tem pokazal, 
da bo tudi letos posegal po vidnej
ših mestih.
Kot zadnji, v članski kategoriji do 

57 kg, je nastopil še Dušan LAMUT. 
Po zmagah v predtekmovanju se 
je uvrstil v polfinalni del, kjer se je 
srečal z italijanom Zanovellom. Po 
večkratni izmenjavi vodstva, je na 
koncu vseeno slavil Zanovello, tako 
da se je Lamut moral zadovoljiti s 
3. mestom.
Vsekakor je to tekmovanje poka

zatelj pripravljenosti tekmovalcev 
na letošnjo tekmovalno sezono, saj 
jih čaka v naslednjih mesecih prvi 
del državnega prvenstva in nastop 
na nekaterih mednarodnih tekmo
vanjih.
S ŠPORTOM PROTI DROGAM, S 
TRENINGOM PROTI DOPINGU!

Košarka

Zmaga in poraza članske ekipe 
V enem tednu so se zvrstile tri te
kme članov, kjer so se je ekipa Izole 
veselila samo ene zmage. Prejšnjo 
soboto so doma gostili Smlednik 
in tesno izgubili z rezultatom 71- 
75. Tekmo so bolje začeli gostje in 
povedli za deset točk, Izolani so se 
potem prebudili in ves čas manjšali 
razliko a jim je na koncu zmanjka
lo časa in sreče. Naslednji teden je 
prišla v goste ekipa iz Žiri, ki pa tudi 
ni bila lahek oreh ampak je doma
čim igralcem v drugem polčasu le 
uspelo streti njihov odpor. Omeniti 
velja kar 42 točk Šušlja na tej tekmi, 
ki je bil praktično neustavljiv. Takoj 
naslednji dan se je ekipa odpravila 
v Pivko, kjer jih je presenetila polna
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AVTOMOBILIZEM

JEREBU TRI DIRKE GR
ANDREJ JEREB IN DRUŽBA OMV SLOVENIJA BOSTA TUDI V LETU 2007 NADALJEVALA Z USPEŠNIM SODELOVANJEM 
IN POPELJALA SLOVENSKI AVTOMOBILISTIČNI ŠPORT NA VEČ TEKEM SVETOVNEGA PRVENSTVA V RALLYJU. SKUPAJ 
BOSTA ŽE DRUGO LETO SODELOVALA NA PRIZORIŠČIH ENEGA NAJBOLJ UVELJAVLJENIH IN GLEDANIH SVETOVNIH 
ŠPORTOV. SVOJO POT NADALJUJETA NA TREH ATRAKTIVNIH PRIREDITVAH. JEREB BO S SOVOZNIKOM MIRANOM 
KACINOM PRVIČ NASTOPIL NA ŠVEDSKEM IN NOVI ZELANDIJI, NAJUSPEŠNEJŠA SLOVENSKA RALLY POSADKA PA SE 
OB TEM VRAČA TUDI NA RALLY V GRČIJO.
Andrej Jereb ima za seboj že trinajstletno kariero voznika rallyja in je najuspešnejši slovenski avtomobilist, ki je v okviru tega 
športa prehodil pionirske korake ter športno disciplino približal slovenski javnosti. Pred dvema letoma je združil moči z druž
bo OMV Slovenija, slovensko predstavnico skupine OMV, ki je v svetovnem rally prvenstvu ena izmed najbolj prepoznavnih 
pokroviteljic. V sezonah 2005 in 2006 sta Jereb in OMV Slovenija skupaj nastopila na dvajsetih prireditvah. Dvanajst jih je 
bilo del slovenskega državnega prvenstva, ki sta ga s skupnimi močmi osvojila predlani. Po odmevni zmagi na italijanskem 
avtomobilističnem šovu v Bologni ter osvojitvi naslova prvaka FIA centralno-evropskega regijskega tekmovanja, se je lani An
dreju Jerebu uspelo še dodatno uveljaviti na mednarodnem prizorišču. Pot je vodila prek dveh odličnih nastopov na rallyjih 
svetovnega prvenstva v Monte Carlu, kjer je osvojil peto mesto, in v Grčiji, kjer so mu prve točke za SP preprečile okvare.

dvorana in bučno navijanje tamkaj
šnjih navijačev. Tekma je bila ves 
čas izenačena, na koncu pa je doma
čim igralcem v zadnjih petih minu
tah uspelo povesti za deset točk in 
Izolani jih niso uspeli več ujeti. Za 
končen poraz z dvanajstimi točka
mi je krivo predvsem veliko število 
tehničnih napak, poceni izgubljenih 
žog in prehitrih metov. Vsekakor pa 
je bila tekma lepa in borbena v pred 
velikim številom gledalcev, kar je za 
3. ligo velika redkost.
Javor Pivka - Izola 84 : 72 
Strelci:
Maljevac 10 (2:1) (1X3), Gustinčič 
2, Gavrič 11(2:1), Terčelj 23(1X3),

POGLED S 
STRANI

piše:

Žarko Kovačič

Deseto mesto na svetovnem prven
stvu, žal zelo daleč od obljub in že
lja. Tri zmage, pet porazov, veliko 
več pa vprašanj brez odgovorov. 
Priznali ali ne, vodstvo in igralci, 
objektivno ne zaslužimo višje uvr
stitve. Vprašanje, kako bi stvari 
izgledale s tistimi, ki jih ni bilo? No
bena skrivnost ni, da je naše držav
no prvenstvo v primerjavi z ekipami 
katere so pred nami veliko lažje. Ne 
gre pa pozabiti tudi dejstva, da je 
dojemanje »poklica« in naziva re
prezentant pri naših igralcih zelo 
zelo bled. Vprašljivi so tudi odnosi 
v sami reprezentanci, čeprav vsi 
prisegajo na idealno sodelovanje. 
Seveda bi deseto mesto na svetu za 
kakšno drugo panogo pomenilo ve
liko, za rokomet ne. Začetek je res 
bil odličen, predvsem zaradi »pra
vih« nasprotnikov. V nadaljevanju, 
nezbranost, predvsem pa tehnične 
napake in slabi dnevi ključnih igral
cev.Opravičilo, da nas ni nobena 
reprezentanca nadigala je tudi zelo 
bledo. Vse je pokvaril umetniški 
vtis, še več, kje je bilo srce. Odpove
dali smo proti vsem tistim, ki nekaj 
pomenijo v rokometu. Ob vsem pa 
ta ekipa ima tudi nekaj olajševalnih

Alao4(2:0), Bajič 1(2:1), Bjeloševič, 
Sušelj 21(4:2)

4. Krog Jadranske lige - Junior 
V 4. krogu Jadranske lige so letniki 
1994/95 odigrali pomembni tekmi 
proti ekipama iz sosednje Hrvaš
ke.Prvo tekmo proti ekipi Purisa iz 
Pazina so naši pionirji pričeli zelo 
motivirano, ter brez večjih tržav 
ugnali nasprotnika z rezultatom 38 
: 24. Tekma proti ekipi iz Pule, ki 
nas je v 1.krogu porazila se ni pri
čela najbolje.Nasprotnik je ušel za 
6 točk.,ko pa je začetna trema po
pustila ,so naši kmalu izenačili, 
ter prišli v vodstvo in ga dokonča

okoliščin. Nova, predvsem pa mla
da ekipa potrebuje čas, predvsem 
pa zaupanje stroke in publike. Za 
naslednja prvenstva bodo potrebne 
kvalifikacije, za evropsko prvenstvo 
nam je žreb namenil Makedonijo. 
Veliko slabše volje so Hrvatje, po 
sedmih zmagah se bodo po porazu 
s Francijo morali zadovoljiti s petim 
mestom. Razočaranje, predvsem pa 
nestrinjanje s tekmovalnim siste
mom. Žal so se naši sosedje tokrat 
tudi ušteli pri »izbiri« naslednjih na
sprotnikov. Toda, ponos je verjetno 
naredil svoje. Še bolj pa jih jezi to, 
da bodo v polfinalu in finalu igrale 
reprezentance, katere so napredo
vale iz predskupin brez osvojenih 
točk. Naslednji organizatorji pr
venstva so prav Hrvatje in sigurno 
bodo uvedli kakšno spremembo. 
Svetovni rokomet se za nekaj časa 
poslavlja, v ospredju bodo zopet 
državna prvenstva. Pri nas bodo 
nadaljevali 17. februarja, 15. krog 
pa prinaša derbi med Hrpeljci in 
Celjani. Ekipe pilijo še zadje kon
ture, reprezentanti e bodo verjetno 
še malo počivali, nato pa bodo tudi 
oni vključeni v delovni proces. Ali 
bo svetovno prvenstvo prineslo tudi 
v domače prvenstvo kaj »vonja« pa 
bo pokazal čas.

tekme tudi obdržali.Tako so se odo- 
lžili za poraz, ki so ga doživeli v do
mači dvorani.
Končni rezultati: Izola - Puris Pazin 
38 : 24 in Izola - Pula 35 : 26.
Za Izolo so igrali : Radanovič M., 
Černač N., Špoljarič T., Černač T., 
Skočir K., CerkvenikT., Majerič J., 
Jelič B.,Žegarac M.in Černač M 
Lestvica: 1.Postojna 8 -16,2. Pivka 
8 -15 , 3. Izola 8-13,4. Pula 8 -12 
, 5. Pazin 8 - 12,
6. Koper mladi 8 -10 , 7. Portorož 
8 - 9 in 8. Primož Brezec Sežana 
8-9

Judo

Vabimo Vas na DRŽAVNI PRVEN
STVI V JUDU ZA OSNOVNE ŠOLE 
IN DRŽAVNO PRVENSTVO ČLA
NOV.
Tekmovanje bo potekalo v soboto, 
3.2. 2007, v športni dvorani Osnov
ne šole Koper.
Prvenstvo se bo pričelo ob 1000, za 
osnovne šole in ob 1400 za člane in 
članice.

Odbojka

Izola - Divača Rok Grželj 4-3 (3-2) 
Strelci: 1:0 Rojc (3 min ag), l:l Jev
šek (4 min), 2:1 Komprej (8 min), 
2:2 Rojc (15 min), 3:2 Ivkovič (19 
min), 3:3 Bombač (37 min), 4:3 
Komprej (40 min).
Izola: Rupnik (v), Zaič, Muminovič, 
Ivkovič, Domio, Hasič, Mihajlevič, 
Aščič, Sleme, Komprej, Šarkanj (k), 
Stampfer (v)
Trener: Stanko Žunič 
V prvem polčasu je bila tekma ena
kovredna, s priložnostmi na obeh 
straneh. Domači so povedli po avto
golu Rojca, a je že v naslednji, 4. mi
nuti, izenačil bivši Goričan, Simon 
Jevšček. Izolani so znova prešli v 
vodstvo preko Kompreja, a gostom 
tudi dovolili, da so spet izenačili - 
napako iz 3. minute je tokrat popra
vil Rojc, ki je v 15. zatresel pravo 
mrežo za 2-2. Minuto pred koncem 
polčasa je Izolanom mirnejši odhod 
na odmor priboril Ivkovič.
Do 38. minute je domači vratar bra
nil tudi nemogoče. V omenjeni mi
nuti je s strelom z razdalje izenačil 
gostujoči kapetan Bombač, nakar se 
je prava drama odvijala v zadnji mi
nuti - po protinapadu domačih pa je 
pol minute pred koncem zmago Izo
lanom zagotovil Aljoša Komprej.

Galeb grup Hitachi - Benedikt 0:3
Izola^ Uvorana-V-Livadalv-gledalcev 
70, sodnika Založnik (Ljubno), Šketa 
(Braslovče). Po nizih: - 9, -15, -15. 
Galeb grup Hitachi: J. Pešič, Brenko, 
Baranovskaya, Grdič, Bratož, Skomi
na, M. Pešič, Ukota, Glavič. Trener: 
Tihomir Pešič.
Nihče ni pričakoval doslej najslabše- 
ga nastopa Izolank, ki se je najbolj 
odrazil v njihovi neorganizirani igri 
v obrambi.
Poraz je Izolo potisnil na šesto mesto, 
saj je Šentvid osvojil točko in prehitel 
Hitachi. V soboto naša dekleta igrajo 
pri drugouvrščenem Sloving Vitalu in 
nimajo možnosti za zmago. BV

Občinsko prvenstvo v 
veleslalomu 
Smučarski klub Izola 
vabi na občinsko pr
venstvo v veleslamu, ki 
bo 8. februarja na smu
čišču v Zoncolanu. 
Pohitite s prijavami.

Najpopularnejši 

izolski športniki.
Ta teden se je končala naša akcije 
izbiranja najpopularnejšega špor
tnika in športnice Izole je vse več 
imen naših športnikov, ki kandidi
rajo za to priznanje. Seveda je še 
naprej največ glasovanja po elek
tronski pošti, kar dokazuje, da je 
klasično glasovanje po pošti skoraj
da preživeto.
Po mesecu dni od začetka akcije je 
stanje na lestvici približno takšno, 
kot ves čas, vendar vam zmagoval
cev še ne bomo odkrili.
Lahko le povemo, da se je med 
dekleti boj za naziv najpopular
nejšo odvijal med Anjo Argenti in 
Manuelo Hrnjič, pri fantih pa med 
Andrejem Jerebom in Matjažem Ži
gonom.
Najpopularnejše bomo razglasili ob 
podelitvi priznanj uspešnim špor
tnikom, v petek, 2. februarja ob 19. 
uri v hotelu Delfin.
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Zborovski koncert 
prijateljstva
Osemnajsta izvedba zborovskega srečanja, ki ga vsako leto 
pripravi Skupnost Italijanov Besenghi degli Ughi, je tokrat 
predstavila tri zelo kvalitetne pevske zbore. Poleg domačinov 
oziroma zbora Halietum, so nastopili še izvrstni pevci 
komornega zbora iz Celja in slovenski pevci iz zbora Foltej 
Hartman iz koroškega Pliberka.
Koncert prijateljstva, kot ga imenujejo 
organizatorji, je pravzaprav tradicional
no srečanje treh zborov, ki so si med 
seboj različni po narodnostni sestavi in 
tudi po repertoarju, pa vendar tako bli
zu. Ko so leta 1986 prvič organizirali to 
revijo so že prestopili kulturne in poli
tične meje, to tradicijo pa vzdržujejo še 
danes. Tudi tokratna revija, ki je seveda 
potekala v dvorani palače Manzioli, je 
ponudila pregled ljudskih pesmi a tudi 
sodobno zborovsko glasbo.

Številno občinstvo je uživalo v zelo 
kvalitetnih izvedbah vseh treh zborov, 
posebej pozitivno pa je presenetil 
zbor iz Pliberka pri katerem so opazili 
resnično rast kvalitete izvedbe.

Ob zaključku večera, ki ga je povezovala 
Agnese Babič, je predsednica skupnosti, 
Astrid Brenko, podelila priznanja za 
uspešno sodelovanje in izvedbo tega 
lepega večera zborovskega petja, (ur)

OBČINA IZOLA - COMUNE Di ISOLA 

Vabimo vas na osrednjo prireditev ob

Slovenskem kulturnem prazniku
v torek, 6. februarja 2007 ob 19.00 uri v Kulturnem Domu Izola.

O pomenu praznika za slovensko bit bo spregovoril 
župan občine Izola dr. Tomislav Klokočovnik.

Gusti in Polona v Shoto klubu? Kako 
je to mogoče? Tako se je začel dopis 
znanega slovenskega managerja, 
hmmm... posrednika in marsikomu se 
je zdel popolnoma na mestu. Predvsem 
tistim, ki v Shoto klub še niso stopili, 
saj programsko gledano bi težko podi- 
zolskemu klubu pripisali uber-podze- 
mno držo.

I

| In kakorkoli, Gusti je (s Polono 
s vred), po mnenju marsikaterega 
1 slovenskega glasbenega poznaval- 
| ca, tisti člen, ki povezuje slovenski 
s pop in alternativo. Skratka, pop gla- 
£ sbenik, ki na koncerte pripelje mar

sikaterega „jeznega“ podzemnega 
poslušalca.
V takšnem duhu je tudi potekal pet
kov koncert v Shoto klubu. Koncert, 
ki je v klub zvabil kar lepo število 
novih članov, v veliki meri žen
skega spola, a tudi veliko število 
standardnih, tistih bolj alternativno 
usmerjenih.
Bend je koncert začel s petnajstmi
nutno akademsko zamudo, občin
stvo pa očitno ne, saj je bila točno 
ob 22.00 večina poslušalcev že pred 
odrom, čakajoč na zvezde večera. 
Te so se do odrla le s težavo prerini
le, vklopile inštrumente in pričarale 
dogodek.

Skupina je odigrala več kot uro dolg 
koncert, med katerim so odigrali 
skladbe z drugega albuma GP, 
priredbo vintage jugoslovanske za
sedbe Denis i Denis ter dva hita s 
prejšnje mega uspešnice Dolcevita. 
Občinstvo je program spremljalo z 
navdušenjem, zanimivo pa je bilo 
opaziti, da hita s prejšnje plošče še 
vedno najbolj „vžgeta". Tako neka
ko, kot Polona „vžge“ pri pripadni
kih moškega spola, ki so kar bulili 
na oder. Res je ta pevka nekaj po
sebnega, izžareva močno energijo, 
lahko pa ji očitamo le nekakšno mo
notonijo pri interpretaciji skladb. 
Gušti pa je še enkrat več dokazal, 
da je eden „glavnih" rockerjev in 
piscev komadov v Sloveniji, ter da 
je vsekakor glavna zvezda skupine. 
Bendu bi lahko kdo očital le po
manjkanje bisa, ki pa je bil spretno 
skrit v program, saj zaradi gneče 
pred odrom preprosto niso stopili 
z njega, temveč so kar nadaljevali s 
programom. Ko pa so odigrali čisto 
vse skladbe, ki so jih imeli v reper
toarju so preprosto odšli. In tako bi 
se lahko večer tudi končal. Pa se ni, 
saj značilnost koncertov v Shoto 
klubu je tudi ta, da boljši je bil kon
cert, več časa navdušenci ostanejo 
in navezujejo medsebojne stike ob 
kapljici dobrega. In tokrat kar niso 
hoteli domov. (Chupa)

S svojimi izvedbami se bodo predstavili Bogdana Herman - pevka slovenskih ljudskih 
pesmi, na klavirski harmoniki Jure Tori. Prešernovo poezijo bosta interpretirala igralca, 

člana Mladinskega gledališča Ljubljana, Pavle Ravnohrib in Ivo Godnič.

Vabljeni.

La S. V. è gentilmente invitata alla celebrazione ufficiale della

Giornata della Cultura Slovena
martedì 6 febbraio 2007 alle ore 19.00 alla Casa di Cultura di Isola.

Terrà il discorso ufficiale il dott. Tomislav Klokočovnik, Sindaco di Isola.

NelTambito del programma culturale si esibiranno: Bogdana Herman con i canti popolari 
sloveni, accompagnata da Jure Tori alla fisarmonica a tastiera, e gli attori Pavle Ravnohrib e 

Ivo Godnič che interpreteranno le poesie di Prešeren.

Saremo lieti della Sua presenza.

Župan - Il Sindaco 
Dr. Tomislav Klokočovnik

Sobota, 3. Februar / 22:30

MAKAKO JUMP
(ts/ita)

Makako Jump so neverjetna zasedba. V 
štirih letih so odigrali več kot 290 kon
certov po Italiji, Avstriji, Švici, Nemčiji, 
Hrvaški in Sloveniji ter nastopali na 
več mednarodno priznanih festivalih.

Leta 2004 so nastopili v finalu me
dijsko izredno podprtega italijan
skega Tim Toura, lani pa so izdali 
prvenec »Mi queso es tu queso«, 
ki so ga že enkrat odlično predsta
vili v Shoto klubu.
In tako so se po letu dni odločili, 
da bodo še enkrat poskušali spra

viti v ples Shoto občinstvo s svojo 
mešanico ska-ja in reggae-ja. 
Prispevek: 2.50

Naslednji koncert

Petek, 9. Februar/22:30

GONZALES (ita) 
RE DINAMITE (ita)
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Kino Odeon
ob 18.00 DEJA VU / Režija: Tony Scott

Igrajo: Denzel Washington, Paula Patton, Erika Alexander, Jennifer Weston, Pati Noday, Wayne Douglas 
Morgan, Bruce Greenwood idr. / Agent Doug mora raziskati razbitine, ki jih je povzročil grozljiv bombn 
napad, toda nepričakovano odkrije, da skrivni vladni oddelek premore tehnologijo, s katero lahko vidijo v 
preteklost in z dejanji, ki jih v sedanjosti razumemo kot Deja Vu, vplivajo na prihodnost. Doug je prisiljen v 
zapleteno in napeto dirko s časom, v kateri so na preizkušnjo postavljena tudi njegova ljubezenska čustva 

ikrah pa je od njega odvisna usoda številnih nedolžnih ljudi.

Vabimo vas na otvoritev razstave

JURE VUGA
; (GLASBA LARA BARUCA)

ki bo v petek, 2. februarja 2007 M. \h »iTIIPiVlIHiii 1 •

drevo
lubje
simbol

telo

ob 20.30 OTROCI ČLOVEŠTVA / Režija in scenarij: Alfonso Cuarón 
Igrajo: dive Owen, Julianne Moore, Michael Caine, Chiwetel Ejiofor /V bližnji prihodnosti se človeštvo znajde 
na robu obstanka, saj ženske ne morejo več zanositi. Možnost odrešitelja sveta pade na plača ravnodušnega 
Theodorja, ki ga nekdanja žena in zdajšnja voditeljica upornikov prosi za pomoč pri skrivanju mlade noseče 
begunke Kee. Benetke, 2006 nagradi Golden Osella in Laterna Magica Prize;Nominacija za nagrado Oscar 2007 

za dosežke v kinematografiji, montaži in najboljši scenarij; Nominacije za nagrade BAFTA 2007...__________

Petek, 2. februar 2007

Restavracija hotela Delfin ob 19.00 
Center za kulturo, šport in prireditve Izola vabi na prireditev

“Podelitev priznanj športnikom “
Prireditev bo vodil Dean Jelačin, večer bo popestrila skupina Titty dance

ob 19. uri v Galeriji Insula v Izoli.
Razstava bo na ogled do 10. marca 2007.

Sončna dvorana Giordano Bruno, Izola

Vabimo vas na otvoritev razstave

PLISKOVICA: ČAS ZA SLIKANJE
članov Društva likovnih pedagogov Primorja,
ki bo v sredo, 7.2.2007 ob 18.00 
v Sončni dvorani v Izoli.
Razstava bo na ogled vsak ponedeljek, sredo in petek med 17.00 in 19.00 do 23.2.2007.

Kino Odeon
ob 18.00 DEJA VU / Režija: Tony Scott 

ob 20.30 OTROCI ČLOVEŠTVA / Režija in scenarij: Alfonso Cuarón

Sobota, 3. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.00 OTROCI ČLOVEŠTVA / Režija in scenarij: Alfonso Cuarón 

ob 20.30 DEJA VU / Režija: Tony Scott_____________

Nedelja, 4. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.00 DEJA VU / Režija: Tony Scott 

ob 20.30 OTROCI ČLOVEŠTVA / Režija in scenarij: Alfonso Cuarón

Ponedeljek, 5. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.00 DEJA VU / Režija: Tony Scott

ob 20.30 VRNI SE - Volver / Režija in scenarij: Pedro Almodóvar 
Igrajo: Penèlope Cruz, Carmen Maura, Lola Dueas, Blanca Portillo / Komična drama združuje občutke, misli in 
usode žensk treh generacij ene družine. Raimunda že dolgo več ne najde prave sreče v zakonu z brezposelnim 
in vedno pijanim možem, tako da ji edino uteho predstavlja hčerka Paula. Nekega dne se Raimundovi sestri 
Sole prične prikazovati njuna umrla mama, ki ima na tem svetu še nekaj nedokončanih opravkov..._________

Torek, 6. februar 2007

Kulturni dom Izola ob 19.00

Slovenski 
kulturni praznik

Bogdana Herman, slovenske ljudske pesmi, Jure Tori, električna 
harmonika. Prešernove poezije bosta recitirala igralca Mladinskega 

gledališča Ljublana Pavle Ravnohrib in Ivo Godnič
Vabljeni, vstopnine ni !

Kino Odeon
ob 18.00 VRNI SE - Volver / Režija in scenarij: Pedro Almodóvar

ob 20.30 CIKLUS »KINO V ŽIVO

galerija Krajcar Kristanov trg, Izola

razstava vitražev

SILVO MARUŠIČ

Galerija MEDUZA Koper
razstava litografij in lesorezov

Mark Kobal 
Bašema Mahdi
Galerija Alga / Kristanov trg 1

Petek, 9. februarja ob 19.00
Otvoritev samostojne razstave slik avtorja MARKA SKOKA iz Izole.

MESTNA KNJIŽNICA IZOLA
Študijski krožek »Skozi druge kulture spoznavamo sebe«

Prisrčno vas vabimo na naše prvo letošnje srečanje ŠK »Skozi druge kulture spoznavamo sebe«,
ki bo v petek, 2. februarja ob 19. uri v čitalnici Mestne knjižnice Izola.

Na potopisnem večeru nam bosta popotnika Matjaž Corel in Ana Krajnc predstavila

otok Madagaskar.
Spoznali bomo tudi kraje, v katerih deluje slovenski misijonar Janez Mesec. 
Pred nekaj leti smo mu pomagali s šolskimi potrebščinami.
Veselimo se vaše prisotnosti!

Revija Mentor razpisuje literarni natečaj za srečanje tujejezičnih 
pesnikov in pisateljev

»SOSED TVOJEGA BREGA 2007«
Srečanje organizira Javni sklad RS za kulturne dejavnosti in je že 
devetindvajseto po vrsti. Namenjeno je samo avtorjem, ki - ne glede na 
državljanstvo - stalno ali začasno bivajo v Sloveniji, pišejo pa predvsem 
v svojem maternem jeziku (ne v slovenščini). Letošnje srečanje bo v 
Novem mestu, od 20. do 22. aprila 2007.

s
i

KRATKI STIKI / Režija in scenarij: Janez Lapajne
Igrajo: Tjaša Železnik, Grega Zorc, Jernej Šugman, Sebastijan Cavazza, Boris 

Cavazza, Maša Derganc, Primož Ekart idr.
Film bo v torek, 6. 2. predstavila avtorska ekipa. Vabljeni !

Šofer mestnega avtobusa ponoči v bližini postaje odkrije zavrženega dojenčka. Ločenec 
čez vikend pride po sina, ki ga že nestrpno pričakuje. Čedna zdravnica se zbliža z 
invalidom. / Režiser je spletel rahločutno dramo o medčloveških razmerjih, v kateri 
se protagonisti ob sočutju in občutkih krivde soočajo z različnimi pogledi na dogajanje. 
Film je bil posnet z minimalnimi sredstvi, večina ekipe je delala brez plačila. Tjaša 
Železnik v filmu igra tri vloge Film je nesporni zmagovalec festivala slovenskega filma 
2006, na katerem je dobil kar osem glavnih nagrad.

Sreda, 7. februar 2007

Kino Odeon
ob 18.00 VRNI SE - Volver / Režija in scenarij: Pedro Almodóvar 
ob 20.30 KRATKI STIKI/ Režija in scenarij: Janez Lapajne

*
Avtorji naj do 20. februarja 2007 v izvirniku (torej ne v slovenščini) napisana dela pošljejo v 
dveh izvodih na naslov: Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, revija Mentor, Štefanova 5,1000 
Ljubljana, s pripisom »Sosed tvojega brega 2007«.
Obseg: proza - do 10 strani (torej tudi odlomki daljših tekstov), poezija - do 15 pesmi, 
odlomki iz dramatike - do 10 strani. Prevodi v slovenščino so zaželeni, niso pa nujni.
Vsak prispevek mora biti označen s šifro, v posebni kuverti pa naj bodo naslednji podatki: 
ime in priimek, naslov, letnica rojstva, poklic in telefonska številka, po možnosti tudi naslov 
e-pošte. Vsi navedeni podatki bodo uporabljeni samo za namene, ki jih obsega ta razpis. 
Poslana besedila bo pregledala žirija, izbor pa bo objavljen v reviji Paralele. Avtorji odstopijo 
svoja besedila za brezplačno objavo.
Državno srečanje Sosed tvojega brega 2007 bo v Novem mestu od 20. do 22. aprila 2007. 
Javni sklad RS za kulturne dejavnosti ga bo pripravil skupaj s tamkajšnjo izpostavo JSKD. 
Srečanje bo potekalo v dveh delih. V prvem delu (v petek, 20. 4. 2007, in soboto, 21. 4. 2007 
dopoldne) bodo sodelovali samo izbrani avtorji (največ dvanajst), ki jih bo izbrala žirija. Zanje 
bosta pripravljeni literarna in prevajalska delavnica. Organizator jim bo kril stroške prehrane in 
bivanja. Na drugi del srečanja (od sobote, 21. 4. 2007, popoldne do nedelje, 22. 4. 2007) bodo 
vabljeni tudi vsi drugi avtorji, ki bodo poslali svoja besedila na natečaj. Zanje bo organizator 
pripravil program in strokovni del srečanja, stroške bivanja in prehrane pa bodo poravnali ti 
gostje sami.
Vsebina srečanja: literarno-prevajalska delavnica s priznanim književnikom in prevajalcem, 
literarno-glasbeni recital s predstavitvijo najboljših avtorjev, okrogla miza o sodobni 
književnosti, o besedilih sodelujočih avtorjev in o položaju tujejezičnih avtorjev pri nas, 
predstavitve novih knjig.
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Kortežani niso pozabili Prizma optimizma v Delfinu
na Prešerna
V navadi je bilo, da je kortežansko kul
turno društvo obeležilo kulturni pra
znik s koncertom domačega pevskega 
zbora, s kako drugo prireditvijo ali vsaj 
z občnim zborom svojega članstva.

Istrrsko slovensko podeželje ni me
sto (in niti ene svoje občine nima), 
ki bi se v kulturnih ustanovah ali 
skupnostih s plačanimi kulturnimi 
delavci postavljalo s prireditvami 
vsak dan. Kulturno zavedni ljudje 
se vsaj ljubiteljsko združujejo, da 
nastane kaj kulturnega vsaj ob pra
znikih. Letos so ob kulturnem pra
zniku v Kortah pogledali v fotograf
sko in literarno umetnost.

V nedeljo, 28. januarja - na dan Sve
tega pisma so v cerkvi ljudi uvajali 
v slovensko literarno zgodovino, 
tako od Brižinskih spomenikov do 
prve slovenske knjige in do Dalma
tinovega prevoda Biblje v slovenski 
jezik. Popoldne je v zgornji učil
nici župnišča (nekdanja hranilni- 
ca-posojilnica), v ozračju pravkar 
minulega praznika patrona sv. An
tona Puščavnika, potekala kulturna 
prireditev, ki jo je bogato in tenko
čutno popestril s kitaro Jaka Kljun, 
učenec GŠ Izola.

Dekleta dramskega krožka so za 
uvod pripovedovala o pomembnih 
mejnikih stare župnije (pravzaprav 
pražupnije Običan - Stara vas). 
Slišali smo, kako je stara župniška 
skupnost oblikovala kulturno 
podobo njihovih vasi. Osrednjatema 
prireditve je bilo odprtje razstave 
umetniških fotografij sečoveljsko- 
kortežanskega župnika Dinka 
Bizjaka. Ker je on tudi pesnik in 
sodelavec revije Brazde s trmuna, so 
te revije s pravkar izšlo 11. številko 
tudi pokazali in iz njih prebrali par 
njegovih pesmi.
Popoldan je bil kulturno bogat - 
tudi zato, ker smo imeli v gosteh 
ugledne goste. Našega fotografa 
je predstavil g. Koni Steinbaher, 
njegov prvi mentor iz znamenitega 
filmskega krožka Zarja izolske 
OŠ Vojke Šmuc. V tem krožku je 
g. Dinko dobil prve napotke za 
umetniško fotografsko pot. Gospoda 
Dinka - pesnika je predstavil 
pesnik iz sosednje vasi Srgaši 
Bert Pribac. Brazde je predstavil 
Dinkov sodelavec, tudi pesnik in 
kulturni delavec Osapec, Ivan 
Novak. Prireditev je počastil, s svojo 
prelepo narečno knjigo z Vrtojbe 
Štorje od Šešerkov an Tobink tudi 
msgr. vikar Renato Podberšič. In
- štirideset prisotnih si je dodobra 
napolnilo svoje kulturne baterije
- med njimi je bilo sedem prav 
mladih. Prireditev so zaključili ob 
dobrotah gospodinj in gospodarjev 
in s klepetom o kulturni drži 
podeželja nekoč, danes, jutri... (N. 
Morato)

Razstava fotografij bo odprta v 
februarju ob nedeljah med 
10. in 12. uro v zgornji učilnici 
župnišča.
Enajsto številko Brazd pa bodo 
predstavili v jedilnici OŠ Sečovlje, 
2. februarja 2007 ob 19. uri.

V spomin

Pjeroje odložil boben
Majhen možiček, palica v desni roki in drsajoč korak.....pa vendar z
veliko ljubeznijo do petja, do glasbe. Kolikokrat si snel baretko z glave 
in zakantal solo »In mezzo al mare« in vsi pevci skupine Vala morja in 
Marinaio benda smo zapeli za teboj »e viva al mar!«
In ko smo pripravili svoje inštrumente si sedel na stol, približal svoj 
boben, pregledal palčke in z njimi » trkljal« v ritmu. In to kolikokrat, 
kolikokrat! Pesem je vse moje »vesevje«, so bile tvoje besede. Besede 
Petra Grbca - Pjerota.
Skupina Val morja malo počiva, ti si pa medtem odšel. Odšel za vedno. 
S počasnimi drsajočimi koraki. V svojem 87 letu si počasi zaspal. 
Palčke so položene na boben. Veliko naših lepih pevskih trenutkov pa 
ostane, Pjero.... kakor tista tvoja najljubša pesem...
... Eno drevce mi je zraslo, drevce zeleno.....
Od tvojih prijateljev iz Doma upokojencev Izola

V sredo, 7. februarja bodo v hotelu 
Delfin ponovno snemali javno radijsko 
oddajo RTV Slovenije »Prizma optimiz
ma», ki jo že vrsto let vodi voditelj Rado 
Časi.

Po pozdravu direktorja hotela Del
fin, Branka Simonoviča, bomo la
hko prisluhnili glasbi ansambla Old 
swing kvartet, ki bo tokrat gostil 
pevca Iveka Baranjo in našo pri
morsko pevko Eldo Viler. Zaigrali 
in zapeli bodo v istrskem narečju 
člani etno skupine Vruja, za spro
stitev in razvedrilo pa bo poskrbel 
dolgoletni humorist Toni Gašperič. 
Sodelovala bo tudi glavna urednica 
revije Vzajemnost, Marinka Levi
čar.

Člani olimpijskega komiteja Slove
nije bodo predstavili plavanje kot 
zelo koristno panogo v vsakem 
življenjskem obdobju. Pri tem bo 
pomagala tudi fizioterapevtka Mar
jetka Popovski, ki pa se bo kasneje 
predstavila tudi kot pevka s kitaro 
in pevovodja ženske pevske skupi
ne Dekleta s Škofij. Pevke skupine 
bodo skupaj z gosti in poslušalci 
zapele venček slovenskih ljudskih 
pesmi. V oddaji bo sodelovala tudi 
stanovalka Doma upokojencev Izo
la, Vanda Pugelj, ki bo prebrala 
nekaj svojih pesmi v počastitev slo
venskega kulturnega praznika. 
Vabljeni ste v Hotel Delfin na javno 
snemanje oddaje Prizma optimiz
ma, v sredo, 7. februarja 2007 ob 20 
uri.

Umetniška družba zaprla vrata

m . -1

V Izoli kot gobe po dežju rastejo trgovine s poceni kitajskim blagom, vse 
manj pa je tistih, ki ponudijo tudi kaj drugačnega, trajnejšega oziroma bu
tičnega. Po trgovini Tartuf je zdaj zaprta tudi vinoteka in galerija Art Soci
ety v neposredni soseščini hotela Marina. Škoda.

VPIS V 1. RAZRED
OSNOVNE ŠOLE ZA ŠOLSKO LETO 2007/2008

ISCRIZIONE ALLA PRIMA CLASSE 
PER L'ANNO SCOLASTICO 2007/2008

Osnovne šole v občini Izola obveščajo vse starše otrok, rojenih od 1.1.2001 do 
31.12.2001, da bo vpis v 1. razred potekal po naslednjem razporedu:

Le tre scuole elementari di Isola avvisano tutti i genitori dei bambini nati dal 
1/1/2001 al 31/12/2001 che le iscrizioni alla prima classe si svolgeranno come segue:

OŠ LIVADE PON/LUN 12.2.2007 8.00-12.00
TOR/MAR 13.2.2007 8.00-17.00

OŠ VOJKE ■=> PON/LUN 12.2.2007 8.00-12.00
ŠMUC TOR/MAR 13.2.2007 8.00-17.00

SE DANTE O PON/LUN 12.2.2007 10.00-13.00
ALIGHIERI 16.00-17.00

Za vpis zunaj šolskega okoliša starši vpišejo otroka v šolo v svojem šolskem okolišu 
in vložijo pri šoli, v katero želijo vpisati otroka, vlogo za prepis.
V OŠ DANTE ALIGHIERI se vpisujejo otroci iz obeh okolišev.

Per iscrivere i propri figli fuori dal distretto scolastico i genitori devono iscrivere il 
proprio figlio nella scuola del proprio distretto c inoltrare richiesta presso la 
scuola in cui intendono iscriverlo.
Alla SE DANTE ALIGHIERI vengono iscritti i bambini provenienti da entrambi i 
distretti.

Za dodatne informacije lahko pokličete:
Per informazioni aggiuntive potete chiamare:

OŠ LIVADE: 6625-566 
OŠ VOJKE ŠMUC: 6621-157 
SE DANTE ALIGHIERI: 6625-244
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Dajmo naši

S čisto dušo in gibčnimi 
nogami do 100 let
V začetku tega leta bosta kar dva Izolana prestopila magično mejo stotih življenskih let. Karlo Blaževič 
bo to storil na dan žena, Anton Leban pa bo stoti co zaokrožil jutri, 2. februarja. Rodil se je sicer v 
Ozeljanu na Goriškem a je že od leta 1950 naš občan, živi v majhni hiši ob Prešernovi cesti in pravi, da 
je zdrav kot bolana riba. Zaradi tega pogovora je zamudil vsakodnevni popoldanski sprehod po Livadah, 
ob radijskih poročilih pa se ni pustil motiti.
- Prvo svetovno vojno ste doživeli 
kot otrok, v drugi ste bili prvobo
rec. Od kod ste šli v partizane1
- Fantje iz Ozeljana smo šli v par
tizane 2. maja 1942. Takrat ni bilo 
še nobene večje enote ampak smo 
oblikovali četo, ki se je kasneje po
večala v bataljon in končno postala 
Gregorčičeva brigada. Bil sem v tej 
enoti do konca vojne, veliko časa 
smo preživeli v Benečiji na stari av
strijsko italijanski meji, konec vojne 
pa sem dočakal blizu doma. Takrat, 
ob osvoboditvi, so me tudi vprašali 
ali bi postal član Ozne in ker se mi je 
zdelo to takrat najbolj pametno sem 
se zaposlil tam in ostal na notranjih 
zadevah do upokojitve. Najprej kot 
upravnik koprskih zaporov, kasneje 
pa kot odgovoren za potne liste na 
koprski občini.
- Kako ste prišli v Izolo?
- V Izolo smo prišli leta 1950 in smo 
bili med prvimi Slovenci v mestu. 
Okrog nas so bili v glavnem Itali
jani. Bilo nas je pet, trije otroci in 
midva s pokojno ženo. Spomnim se 
da so otroci več govorili italijansko 
kot slovensko. Kasneje so zgradili 
pritličje sedanje šole Vojke Šmuc in 
šele tam je bilo čutiti nekaj več slo
venskega. Zanimivo je, da so tudi 
takrat bile šolske reforme in hčerka 
Jasna, ki zdaj živi v tej naši hiši, je 
hodila v osnovno šolo do končane
ga četrtega razreda, potem je obi
skovala 1 razred nižje gimnazije in 
po koncu tega letnika je šla v šesti 
razred osnovne šole, saj so malo gi
mnazijo, ki je imela tudi malo ma
turo, takrat ukinili.

Po dva mercedesa na dan

- Je bila hiša takrat prazna?
- Ko so mi jo prvič pokazali še ne. 
Malo kasneje pa so lastniki odšli in 
so hišo dodelili nam. Mislim, da je

bila v lasti družine Chicco, ki se je 
ukvarjala s proizvodnjo igrač. So
sednja hiša je bila tudi v njihovi la
sti. Sicer pa takrat ni bilo v okolici 
skoraj nobene hiše. Okrog so bili 
sami vinogradi in obdelani vrtovi. 
Res je bilo lepo. Takrat sem tudi po
sadil vsa ta drevesa ob hiši, od man
delj novca naprej, ki še danes tako 
dobro uspevajo in se starajo skupaj 
z mano. Takrat je bil tukaj res bla
žen mir. Skozi drevored pinij sta na 
dan peljala morda dva avtomobila, 
največkrat tista stara mercedesa ali 
pa kakšen topolino.
- Ste vi takrat imeli avtomobil.
- Kje pa. Celo življenje sem hodil 
v službo v Koper s kolesom. Poleti 
in pozimi. Le ko je bilo hladno ali 
dež sem si na prša dal časopis, tako 
kot danes delajo poklicni kolesarji, 
da se nisem prehladil. Ne vem, če 
je tisto staro italijansko kolo še ved
no v kleti. Že dolgo nisem bil tam 
in nisem nič pospravljal, ker slabo 
vidim in ker imam pametnejše delo. 
Ko pa sem se upokojil sem ugotovil, 
da brez avtomobila enostavno ne 
gre in sem se odločil, da bom nare
dil vozniški izpit. Imel sem 60 let in

so se vsi nekam čudili, kako da se 
šele pri teh letih lotevam vozniške
ga izpita. Ampak sem ga naredil “od 
prve” in kupil takrat zelo popularno 
Škodo.
- Zdaj ne vozite več, sprehajate pa 
se še vedno.
- Sam sem hodil tukaj po okolici vse 
dokler me ni pred štirimi leti podrl 
avto. Voznica me ni videla, ko je 
zapeljala vzvratno in me je zadela 
tako da sem imel zlomljeno nogo in 
zlomljeno rano. Že pred tem pa me 
je avto podrl tudi na prehodu za peš
ce, tako da imam verjetno vsa rebra 
polomljena ampak so se vsa nekako 
zacelila. Tudi s kolesom sem se vo
zil naokrog še do nedavnega, zdaj 
pa ne vem, kam so mi ga skrili.

Tito je kot Che Guevara

- Veliko je bilo lepih pa tudi manj 
lepih dogodkov, vendar sem sled
nje raje pozabil. Skušam živeti s 
pozitivnimi mislimi, čeprav redno 
poslušam poročila, kjer niso samo 
dobre vesti. Današnja politika je se
veda drugačna od tiste izpred let in 
marsikaj mi ni všeč pri tej današnji 
politiki, ampak se skušam prilaga
jati.
- Kako se spominjate Tita?
V najlepši luči. Zame je bil edini, ki 

je lahko združil Jugoslavijo. Vendar 
pa nisem zaslepljen z njim ampak 
skušam objektivno razumeti, kako 
velik človek in politik je bil. Prav 
zanimivo je, kakšen odnos imajo do 
njega mladi. Kot da je kakšen Che 
Guevara. Že to vabilo, ki so ga na
redili za jutrišnjo fešto zgleda kot 
partizanski letak.

Recept za dolgo življenje

- Vsak človek, ki doseže tako sta
rost ima svoj recept za dolgo življe
nje. Kakšnega imate vi?
- Mirna duša in gibčne noge. To po
meni, da moraš delati tako, da imaš 
svoj duševni mir in čisto vest ter da 
se hkrati veliko giblješ. Jaz sem ve
liko kolesaril in hodil, tudi v hribe. 
Le na Triglav, žal, nisem šel, ker 
sem imel prekratke noge.
- Pokadite pa še kakšnega ali ne?
- Če je le pri roki (se zasmeje). Prav
zaprav kadim dokaj umirjeno že 
celo življenje. Tam od 4 do osem ci
garet na dan, zadnja lata raje manj 
kot več. Je pa vsaka od cigaret del 
nekakšnega protokola po katerem 
živim zadnje čase.
- Kaj pa alkohol?
- Imam ga rad ampak v obliki vina, 
ne v obliki žganja. Refošk imam rad 
in ga redno dobim po kosilu, za ve

čerjo pa dobim posebno zdravilno 
mešanico, kekse zmiksane v refoš- 
ku. Res pa je, da dopoldne nisem 
nikoli pil vina niti pokadil cigarete. 
Vse to je prišlo na vrsto po kosilu.
- Tudi smeh je menda zelo zdrav.
- Smeh je pol zdravja. Jaz nisem ni
koli maral žalostne družbe, čeprav 
nisem kakšen poseben veseljak 
(tukaj se vmeša hčerka Jasna in ga 
opomni, kolikokrat je držal pokonci 
celo družbo. Potem pove, kako jo je 
zabil, ko ga je oštevala zaradi vita
minov, ki jih je pozabil vzeti: Tebi 
pa manjka vitamin K).

Poje vse - če je dobro

- Kakšna bo rojstnodnevna fešta?
- Praznovali bomo v petek v gostinski 
šoli. Zdaj imajo cel protokol, ker 
menda pridejo iz Zveze borcev 
iz Nove Gorice in Ljubljane ter 
seveda Izole, nekaj mi govorijo 
celo o Stanovniku, ampak jaz ne 
verjamem. Izolski župan je takrat 
sicer odsoten ampak je sporočil, da 
pride voščiti kasneje. To niti ni tako 
pomembno, saj je vendarle čisto 
navaden rojstni dan.
- In potem bo prvi dan novega sto
letja?
- Kot drugi. Vstajam zelo zgodaj. Ob 
dveh. Popoldne seveda. Pred tem le
narim po postelji in poslušam radio, 
saj televizije, k sreči, ne morem gle
dati in me ne more nič poneumiti. 
Pravzaprav je ob desetih dopoldne 
na vrsti zajtrk: 2 deci Donata, pra
va kava, fritaja s čebulo in pance
to ter dva deci mleka. Drugega ne 
rabim, saj imam kri odlično, pritisk 
v redu in sploh me daje pravo po
manjkanje, saj nimam niti preveč 
holesterola niti sladkorja. Torej, za 
kosilo spet pojem vse, seveda če 
je dobro, jem pa vse razen repe in 
pire krompirja. Zato tudi ne grem v 
bolnico, ker tam je menda pire vsak 
drugi dan. Saj res, naj končam: Po 
kosilu prižgem cigareto, nato poslu
šam radio in ob petih se odpravimo 
na sprehod, potem pa spet domov, 
za večerjo osem keksov zmiksa- 
nih v refošku in okrog pol enajstih, 
po zadnjih poročilih, se odpravim 
spat.
- Naslednji intervju bo ob 200 letnici.
- Kaj ne bo malo prezgodaj? (d.m.)

Pri Lebanovih v Ozeljanu je bilo osem 
sinov, Anton je bil peti po vrsti in je 
edini še živ. Z ženo Ivanko sta imela tri 
otroke, zdaj ima štiri vnuke, februarja 
in junija pa se mu napovedujeta dva 
pravnuka.
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Zabavna resničnost

Velika seja - prvi izolski 
resničnostni show (part I.)
Od vedno smo bili Slovenci prepričani, da nismo v ničemer najboljši. V ničemer nismo 
prvi in svet bi ravno tako dobro shajal brez nas. Zato se radi obremenjujemo s tem, da 
imajo Hrvatje boljšo smučarko, da imajo Čehi lepše mišice, 
da imajo Avstrijci boljše smučarje skakalce, da 
imajo Italijani boljši nogomet, da imajo 
Madžari bolj pekoč bograč... 
katerokoli državo pogledamo, 
ugotovimo, da ima nekaj več od 
nas. Ato ni čisto res.

LOKALNA OBLAST KOT 
RESNIČNOSTNI SHOW
Vse evropske države, pa ne le
te, že leta poznajo različne reality 
showe, oziroma resničnostne 
šove...mi pa se komaj seznanjamo 
z njimi. No ja, imamo bare, imamo 
sanjske življenjske popotnike, 
imamo šoferje, nimamo pa Velikega 
brata a je tudi ta že na poti. Prav 
presenetljivo pa nihče ni opazil, da 
imamo prav mi Izolani in z nami 
še obe drugi istrski občini in celo 
Kraševci, resničnostni show, ki se ga 
ni domislila še nobena nacionalna 
ali zasebna televizijska hiša. Vsak 
drugi četrtek popoldan, smo 
namreč imeli na lokalni televiziji 
neposredni prenos zasedanja 
izolskega občinskega sveta. To 
samo po sebi sicer še ne naredi 
reality showa. Toda posebnosti, 
ki so spremljale letošnje, oziroma 
že lanske županske volitve v Izoli 
so poskrbele, da končno naredimo 
ta, karseda nepričakovani skok 
iz navadnega, vsekakor izjemno 
dolgočasnega, neposrednega 
prenosa seje, do pravega 
resničnostnega showa.

NAVIJAŠTVO V POLITIKI
Ta preskok pa je bil mogoč 
predvsem zahvaljujoč zelo 
navijaškemu naboju letošnjih 
volitev; to je, ko ima vsaka 
stran svoje »navijače", ne pa le 
navadne »simpatizerje". Navijač 
se od simpatizerja loči po tem, da 
(primer je iz nogometa) tudi ko 
njegova ekipa doseže zmagoviti 
gol v očitnem nepravilnem 
položajo, ko napadalec z eno 
roko udari nasprotnega vratarja, z 
drugo pa doseže zadetek, j e navijač 
prepričan, da je vse regularno, 
simpatizer pa je le vesel.
In tudi ko v Izoli gledamo te 
seje občinskega sveta se eni 
obnašamo kot simpatizerji, drugi 
pa kot navijači. Vsi pa se jezimo 
nad »nasprotniki", navijamo 
pa seveda za »svoje". In prav te 
skrajne emocije so nedvomno 
zelo pomemben dejavnik v vseh 
znanih resničnostnih šovih.

SEJA OS PROTI LIGI 
ŠAMPIONOV
Drugi pomemben dejavnik je, kot 
se za šovbiznis spodobi, zabava. In 
zakajbibileizolskeobčinskesejebolj 
zabavne od koprskih, ali piranskih, 
ali državnih? Ta odgovor ni lahek. 
Možno, da zaradi »igralcev", ki 
v njih nastopajo in so na obalni 
poltični in ne-politični sceni že 
zelo znani ter so kot celota kar 
zanimivi ter raznoliki. Možno, da 
zaradi dualizma dobro/slabo, ki 
je nepogrešljiv v vsakem še tako 
nepomembnem holivudskem 
spektaklu. No, v našem primeru 
je dobro/slabo zelo amorfno. 
To, kar je za polovico volivcev 
dobro, je za drugo polovico 
slabo, ko naredimo seštevek pa 
dobimo zanimivo celoto. Jing 
in jang! Ravnovesje! Možno, da 
tudi ta new agerska načela igrajo 
pomembno vlogo v gledanosti 
teh sej. Kakorkoli, ogled sej je že 
skoraj na nivoju ogledov tekem v 
ligi šampionov, ko se modrovanje 
o teh večernih tekmah, preseli za 
jutranje šanke. Tako se je za taiste 
jutranje šanke v Izoli preselilo 
dogajanje na občinski seji. Zjutraj 
namreč lahko slišimo pripombe, 
kot so: ,Ma kaj nisi včeraj gledal 
seje na Sponki? Ma ke mona. Veš 
kaj je uni tam blodil! Ma da ga 
ne bi na gobec..." itd. Pač, tipičen 
navijaški žargon.

RODI SE »VELIKA SEJA«
Zato lahko rečemo, da imamo svoj 
prvi, lastni, izolski resničnostni šov. 
Lahko bi ga imenovali kar Velika 
Seja, in dodali „tm“, da nam izraza, 
v navalu pohlepa, ne bi sunil kakšen 
pomemben televizijski koncern. 
Ima pa ta naš resničnosti šov 
nekaj pomankljivosti. Prva je 
seveda tekmovalnost. Ta je sicer 
na kar zavidljivi ravni, pogrešamo 
pa tisti poseben čar resničnostnih 
šovov, ko lahko gledalci enkrat 
tedensko »eliminiramo"
kakšnega tekmovalca. Le 
tako namreč nastane tista 
prepotrebna povezava, ki nas 
dodatno emocionalno povezuje z 
izločenimi ali v zadnjem trenutku 
rešenimi tekmovalci.

In sledijo solze in vzkliki in 
aplavzi. Tega žal (še) nimamo, in 
je vsekakor velika pomanjkljivost 
tistih, »Onih", ki so si ta televizijski 
šov izmislili. Zato je prav, da 
kot nekakšen lokalen vir novic 
in dogajanja ne spregledamo te 
pomembne izolske razvedritve in 
poskušamo, kolikor je pač v naši 
moči, popraviti napake.

KAKO LAHKO SODELUJETE?
Kako pa se v resničnostnih šovih 
določi tekmovalce, med katerimi 
se potem naknadno, mi gledalci 
odločamo?
To je delo tekmovalcev samih, ko 
naskrivaj glasujejo koga ne bi 
radi več videli v »hiši". V našem 
primeru je to nemogoče, saj celotni 
„šov“ temelji na več ali manj skritih 
glasovih. Zato smo si to »čast" 
vzeli kar sami in določili prve štiri 
kandidate, ki po našem mnenju 
najbolj ustrezajo psihološkemu 
profilu tekmovalcev, ki se znajdejo 
v teh vicah.
Profil je jasen: načeloma med 
takoimenovane »nomination" 
končajo tisti, ki so najbolj glasni, 
ter povzročijo največ negodovanja 
med ostalimi tekmovalci in tisti, ki 
so najbolj neopazni. In po zadnjih 
sejah sodeč, so prvi štirje kandidati 
vsekakor:
1. Aleksander Krebelj (Izola je naša)
2. Lucio Gobbo (SD),
3. Igor Piantoni (Izola zbudi se)
4. Loridan Kaligarič (LDS).

Že imate vašega “favorita” oziro
ma “luzerja”? Koga bi najraje po
slali s seje domov?
Vaše glasove lahko pošljete na 
elektronsko pošto urednistvo@ 
mandrac.com pod geslom Velika 
Seja ali, kot se za pravi resničnostni 
šov spodobi, lahko za svojega 
»izločenca" glasujete na telefonsko 
številko 05/6400010 (nikar pred
10.00 uro zjutraj).

Morda pa letošnje lokalne volitve v 
Izoli le niso bile zgolj zapravljanje 
okusa in denarja. Morda pa jih bomo 
lepega dne prodajali kot licenčni 
izdelek kateri od sosednjih občin. 
(Chupa)

Kratke in neumne

V tej rubriki objavljamo vse kar je 
res pa se zdi, da ni res, ker človek 
ne more verjeti, da je res pa je res. 
Skratka, brez veze.

Rezidence samevajo
Seveda ni skrivnost, da imamo v Izoli 
tudi neprijavljene turiste. Večino 
jih imajo po svojih hišah zasebni 
sobodajalci, nekateri pa se znajdejo 
tudi po svoje.

Zadnje poletje smo tako v Izoli 
gostili tri “turiste”, ki so z nami 
preživeli celo poletje in še del 
posezone, saj je bila prijetno topla. 
Zanimivo je, da so si “apartmaje” 
uredili takorekoč pred očmi tistih, ki 
naj bi jih preganjali. Prvi je preživel 
nekaj mesecev na svetilniku, drugi 
na poti k belim skalam, tretji pa med 
trstikami ob plaži v Simonovem 
zalivu. Vsi trije so sicer prijazni 
turisti, povsem nenevarni in tudi 
neškodljivi, le rezidence so izven 
sezone nekoliko zanemarjene, 
čeprav je v tej ostal celo sesalec, 
vendar se zdi, da ga ni kaj prida 
uporabljal.

Edi je vedno ready
Gledalci lokalne televizije in občin
ski svetniki ter novinarji, ki spre
mljajo politično dogajanje v naši 
občini si še vedno niso na jasnem, 
kdo je hitrejši fotograf: Edi Dečman 
ali Saša Stepanov. Menda sta oba že 
dosegla rezultat 350 fotografij na 
sejo, posledice tekmovanja pa naj
bolj občuti hard disk našega server- 
ja, ki že diha na škrge. Kje so dobri 
stari časi klasične fotografije, ko je 
urednik izbiral med dvema fotogra
fijama. Zdaj mora med 700 -timi.

Jaz pa nimam mačka
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Kriminalne

Umrl je med sprehodom
Petkov popoldanski sprehod s psom je bil 
zadnji za 28 letnega fanta iz Cetor. Najprej 
sta ga opazili dve sprehajalki in o tem ob
vestili soseda, ki je pohitel do nesrečnega 
mladeniča, ki pa mu ni bilo več pomoči. 
Poklical je njegove domače, pri oživljanju 
je pomagal tudi oče, ki je sicer voznik re
ševalnega vozila, prišli so iz prehospitalne 
enote, vendar je bilo prepozno. Mladenič 
je, najverjetneje zaradi srčne kapi, umrl 
ob cesti med Cetorami in Šaredom. Pri 
ogledu policisti niso ugotovili sumljivih 
okoliščin, natančen vzrok smrti pa so ver
jetno že ugotovili po opravljeni obdukciji, 
ki jo je odredil preiskovalni sodnik.

Prepir ni poceni
Policiste so obvestili, da se v stanovanju 
v Livadah prepirata zakonca. Razlog je 
bil, kot že velikokrat doslej, alkohol. Ob 
prihodu policistov sta se zakonca sicer 
umirila, vendar je bil kljub temu kršitelju 
izdan plačilni nalog.

Televizija ni nič kriva
Nekaj pred 18. uro zvečer sta se zaradi 
gledanja televizije sprla izvenzakonska 
partnerja. 68-letni moški je hotel s škar
jami prerezati kabel antene, kar pa mu je 
hotela 51-letna partnerica preprečiti. Med 
prerivanjem je moški s škarjami zabodel 
partnerko v notranjo stran stegna in ji pre
rezal žilo. Hudo telesno poškodovana je 
ostala v Bolnišnici Izola na zdravljenju.

Psi so ga našli
Policisti so dobili obvestilo, da je ženska 
v Maliji, ob prihodu domov, v hiši zalotila 
neznanca, ki je očitno vstopil v hišo. Poli
cisti so med vožnjo na kraj v bližini opa
zili moškega, ki je ob pogledu na policiste 
naglo zbežal. Policistom se je bežanje 
zazdelo sumljivo, zato so ga začeli iskati, 
skupaj z vodniki službenih psov policije, 
ki so vlomilca, s pomočjo štirinožnih pri
jateljev, tudi izsledili. Izkazalo se je, da je 
v stanovanjsko hišo vlomil 25-letni Piran
čan, ki se je predrzno pretihotapil v hišo 
in iz denarnice ukradel več 10 evrov. Gre 
za starega znanca policistov, ki je znan po 
tovrstnih podvigih. Storilec je bil pridržan, 
zoper njega pa sledi kazenska ovadba.

Roba za oglasnik
Preko noči je neznani storilec vlomil v dve 
podjetji v Industrijski coni v 
Izoli in tam ukradel dva prenosna računal
nika znamke HP ter visokotlačni čistilnik.

Kolo se je odpeljalo
Na policijski postaji Izola se je oglasil ob
čan in naznanil, da pogreša otroško kolo, 
znamke Mistral, modre barve, ki ga je nje
gov sin pustil pri športni dvorani v Izoli.

Malaguti je zbežal
Na policijski postaji je prišel donedavni 
lastnik kolesa z motorjem Malaguti, Fire- 
fox, reg. št. U A4-767, srebrne barve. Do
nedavni zato, ker so mu ga ukradli. Kdor 
bi karkoli vedel o ukradenem motorju, naj 
to sporoči na št. 113.

Urejal bo kopalnico
Neznanec je ponoči vlomil v barako na 
njivi med Baredi in Gažonom. Iz notranjo
sti je ukradel tri sekire, WC školjko, bide 
in kovinske cevi.

TlK PRED KONCEM

Tudi poskušati je greh
Konec tedna so neznanci želeli vlomiti v 
hišo pri Kortah. Prijavitelj je namreč po
klical policiste na ogled, ko je opazil, da 
ima na hiši poškodovano vratno krilo in 
fasado.

Policija varuje eno mejo
Na postajo je poklical občan ter sporo
čil, da se s sosedom na noben način ne 
moreta dogovoriti glede meje na parceli. 
Obema so policisti razložili, da policija v 
teh primerih nima pristojnosti in da bosta 
morala zadevo očitno reševati na pristoj
nem sodišču.

Koza nostra
Nekoliko nenavaden dogodek je zazna
moval dan, ko se je na postaji oglasil ob
čan in povedal, da je pred vrtcem Školjka 
v Izoli našel dve manjši kozi črne barve 
z rjavima lisama. Odpeljal ju je na svojo 
njivo, hkrati pa pustil tudi številko, če bi 
se oglasil lastnik. Lastnik se je na policij
ski postaji res oglasil in dobil telefonsko 
številko najditelja, potem pa verjetno tudi 
obe prestrašeni kozi.

Očividec je pomagal
Izolske policiste so obvestili, da se je v 
križišču za Korte (Kajuhova, Prešerno
va) zgodila prometna nesreča s telesnimi 
poškodbami. Zaradi razjasnitve okoliščin 
v katerih se je nesreča zgodila so policisti 
v javnost, preko medijev, pozvali more
bitne priče. Poziv je bil uspešen, saj sej 
je odzvala priča, ki je nesrečo videla in 
pomagala razjasniti določene okoliščine. 
Ob tej priložnosti bi se ji policisti radi tudi 
osebno zahvalili.

Kdo naj bo pazljiv?
Iz osnovne šole Livade so policiste 
obvestili, da tovornjaki vozijo na 
gradbišče, ki se nahaja v neposred
ni bližini šole. Pri tem vozijo čez 
pločnik, po katerem hodijo otroci 
v šolo. Policisti so informacijo vzeli 
na znanje in hkrati šolarje opozorili 
na posebno previdnost, saj bo pro
met tovornjakov v prihodnje, v oko
lici šole, najverjetneje še povečan.

V Kostariki je dovoljeno
Nekaj pred 20.00 uro nas je poklical 
voznik in povedal, da po izolski ob
voznici v smeri Kopra nevarno vijuga 
Opel Corsa, sive barve, reg. območja Trst. 
Na Rudo je bila takoj poslana patrulja, ki 
je vozilo že po eni minuti ustavila. Vozni
ci, 36-letni, drž. Kostarike je bil odrejen 
preizkus alkoholiziranosti, ki je pokazal 
kar 0.89 mg/l alkohola v izdihanem zraku. 
Nevarna voznica je bila naročena k sodni
ku, ki ji bo odmeril kazen, prepovedana 
pa ji je bila tudi nadaljna vožnja. Ob tem 
bi se prijavitelju zahvalili za informacijo o 
nevarni vožnji in hkrati apelirali na ostale 
udeležence v prometu, da nas vselej obve
stijo, ko na cesti opazijo nevarnega vozni
ka ali voznico.

Zametov itak ni bilo
Prejšnji teden je zaznamovalo tudi sne
ženje, ki je presenetilo marsikaterega Pri
morca in tudi nekaj Izolanov. Tako je na 
cesti za Korte obstalo nekaj voznikov, ki 
pa so ob posredovanju komunalnih delav
cev, kar hitro lahko nadaljevali pot.

ALKO “LESTVICA”:
0.89 mg/l,

ALI OGLASI

Nepremičnine

- Zamenjam enosobno stanovanje 
(40 m2) Ljubljana - Vič, za enako ali 
garsonjero v Izoli. Tel.: 051 341 727

- Poslovni prostor oddam. Na lepi 
lokaciji ob parkirišču, velik 35m2, 
primeren za pisarno. V prostoru so 
vsi priključki, vklučno z internetom 
in klimo, tel.: 041 249 806

- Kupim garažo v Izoli. Tel. 041 488 
346

- Kmetijsko zemljišče (njivo) ali 
travnik v občini Izola ali Piran (lahko 
tudi neobdelano) kupim- Tel: 051 311 
180

V Jagodju oddamo garsonjero, 
primerno za mlad par ali 2 študenta/ 
ki. Ločena kuhinja, opremljeno, 
centralno ogrevanje, vrt, parkirno 
mesto Cena 250 Eurov in stroški Tel. 
040 346 912

Na Krasu kupim stanovanje, hišo ali 
parcelo, brez posrednika Tel. 031 406 
739

Oddam lepo opremljeno enosobno 
stanovanje v Polju. Najraje mlademu 
zaposlenemu paru. Info Tel. 641 
3002

ŠTUDENTOM oddam 4 sobno 
opremljeno stanovanje v Jagodju s 
souporabo kuhinje, kopalnice z WC, 
WC, teraso. Ima tudi poseben vhod in 
centralno kurjavo. Tel.: 031/439 738

Uslužbenka srednjih let išče v Izoli 
ali njeni okolici skromno garsonjero 
ali enosobno stanovanje za daljši čas. 
Tel.: 031/598 633

Iščem stanovanje v Izoli, lahko soba z 
souporabo kopalnice. Redno plačam. 
Tel.: 041 902 925

Kupim garsonjero, manj še stanovanj e 
ali hišo, lahko tudi starejšo, potrebno 
obnove, v Izoli ali okolici Inf. Na tel. 
051 325 385

Vozila

- prodam avto Mazda 6, 1.8 TE sport 
combi, letnik 2003, prevoženih 76000 
km. Informacije GSM 031 325 871

- Ugodno prodam Citroen AX 1,4 RD 
let. 1989. Dobro ohranjen, cena po 
dopgovoru. Tel.: 041 909 120 po
18.00 ur

- Kupim rabljeni avto (Peugeot 206). 
Tel 05 641 34 08

- Prodam avtomobil škoda karavan, 
letnik 93, v voznem stanju, 
neregistriran, za 20.000 sit. Gsm: 051 
251 211

Delo

- Picerija Gušt išče kandidate- 
ke za dostavo hrane. Pogoj: 
vozniško dovoljenje najmanj 5 
let. Ponujamo dinamično delovno 
okolje in stimulativno plačilo. 
Prijave na tel. 031 292 400

- Inštruiram slovenščino, italijanščino 
in angleščino na vseh stopnjah. Tel.: 
040 245 683

- Nudim pomoč in varstvo otrokom, 
tudi takšnim s posebnimi potrebami. 
Pokličite na GSM 041 856 855

- Starejšim nudim pomoč na domu 
Tel.: 041 233 451

- Iščem pedantno gospo za čiščenje 
stanovanja do 2x tedensko zjutraj. 
Plačilo 4,5 Eura na uro. Tel.: 64 13 
760

Za skromno nadomestilo nudim 
pomoč pri čiščenju in pomoč starejšim 
ljudem pri vsakdanjih opravilih. Tel.: 
051 251 211

Starejšim obolelim ter drugim, nudim 
pomoč in oskrbo Tel 040 701 108

Razno

- Prodam 1 mesec star bojler 
Ariston Shape Titanium 80 l(z 
garancijo). Cena po dogovoru. 
Tel.: 051 823 559

- Prodam 3 šivalne stroje Bagat 
v zelo dobrem stanju. Cena za 
vsakega: 100 Eur. Tel: 041 344 
280

- Kompostiran kozji gnoj prodam, 
tel 040 342 200

- Podarimo kompletno spalnico, 
demontaža in odvoz pa je vaša 
skrb Tel. 05 641 36 17

-PRODAM SUŠILNI STROJ D 63225 
V GARANCIJI ŠE ŠTIRI LETA. INF. 
NA TEL 041 227 817

- Kupim psa, nemškega ovčarja. Tel: 
05 641 34 08

- Domače Istrsko olivno olje 
prodamo. Tel.: 041 595 707

Sony Playstation, star leto in pol z 
igro Fifa 2004 prodam, cena 24.000 
SIT. Tel.: 040 794 355

Prodam skoraj novo, 2 meseca 
rabljeno, zakonsko posteljo za
30.000 sit. Tel.: 041 896-557

Zelo ugodno prodam kotni kavč, 
raztegljiv v posteljo in klubsko 
mizico. Tel.: 041 860 393

Prodam starejši lesen pianino. Tel.: 
041 227 720

Podarim leseno posteljo za eno 
osebo z jogijem in otroško pisalno 
mizo. Tel.: 041 915 192

Poceni kupim ali prevzamem 
rabljen kavč. Tel.: 041 344 280

Prodam metrska hrastova drva
15.000 SIT m3, Tel.: 041 344 280

Potrebujem inštruktorja za angleški 
in italijanski jezik za srednjo 
stopnjo. Tel.: 031 406 739

KRAŠKA DRVA - ŠE PRED ZIMO 
POSKRBITE ZA TOPEL DOM. Tel.: 
040 342 200

- Drva prodam. Cena: 62 Eur za kubični 
meter, zrežemo in pripeljemo na dom. 
Tel.: 041 344 280



Poslovalnica Izola
Trg Republike 3, Izola 
Tel.: 663 06 OO NLB®.____
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CENTER VIŠJIH SOL

vabi na INFORMATIVNA DNEVA,
ki bosta 9, in 10. februarja 2007 

Izvajamo dvoletne študijske programe:

• Komercialist

• Računovodja

Več informacij dobite na telefonu 05/6710 257.

Ljubljana I Piran I Ptuj

www.gea-college.si

Sneg je tudi v Istri bele barve
Pred tednom dni je tudi Izola dobila priokus zime. Sneg je pobelil hribe in 
dolino, povzročil nekaj težav voznikom, malo prestrašil sadjarje in naredil 
nekaj veselja otrokom. Vzdržal je do konca dneva, ponoči pa je odšel.

KO MESTO ZADIŠI 
PO NAJBOLJŠI PIZZI!

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 evacua miz ow 675953
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